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Director, 4/13/37

tainlng of these confessions to his attention before the

case is called.

Very truly yours.

Special Agent in Charge.

HLS:C
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Hrtitrd §talfB Uepartment of Ifuatiro

936 Raymond Commerce Building
Newark New Jersey

April 15, 1937

Director
Federal Bureau of Investigation
Washington, D. C.

O
RE: GEORGE TIMINEY;

DR. JOSEPH P. MORAN, with aliases - FUGITIVE,
I. 0. #1232; et alj

EDWARD GEORGB'bREHER - VICTIM.
KIDNAPING - OBSTRUCTION OF
JUSTICE - HARBORING OF FUGITIVES -

NATIONAL FIREARMS ACT.

Dear Sir*

This letter is predicated upon a telephone call
received by Special Agent in Charge W. S« Devereaux, Newark
Field Division, on April 13, 1937, from Special Agent Mclntire,
of the Bureau, with reference to a memorandum and notes of
Agent N. D« Wills, on interview with "Duke Randall.

Tou are advised that on April 14, 1937, Special
Agent G. C. Wolts reviewed the entire file of the Newark Field
Division in oonneotion with this case, and the memorandum sub-
mitted by Special Agent Wills on April 17, 1936, and his notes
concerning the same are all the pertinent information available
in this matter.

Agent wills' notes and memorandum are being transmitted,
herewith, to the Bureau, as instructed by Special Agent Mclntire,
in telephone conversation with Speoial Agent in Charge Devereaux
on April 13, 1937.

GCWsMML

Enclosures (2)

Very truly yours,

& 7
W. S. DEVEREAUX,

-
I

Speoial Agent in Charge. - S/No

*-’6
'

f



COPY

April 17 # 1936*

MEMORANDUM FOR SPECIAL AGENT IN CHARGE E# L. RICHMOND

REi BREKID

This is to advise that during an interview on this date with
"Duke* Randall, alias Henry Stern, a subject in the above titled
case, Randall stated that his trial had been postponed until

May 24, 1936# Immediately following this statement, Randall stated
"there will be trouble when the time comes and the Agents who were
with him in Florida would pay for the way they treated him#" Randall
further stated that he was kept a prisoner in a hotel room for five
days, being handcuffed to a bed and during the nights each wrist was
handcuffed to a bed; that his "constitutional rights" had been
waived; he was not taken before a magistrate immediately after being '

arrested, that he was not given benefit of counsel, that he was not
allowed to make bail, and that the statement obtained from him was
done so by duress as he was man-handled and threatened# Randall
also said that at the time he was placed in the Dade County, Florida,
Jail, Agents requested that he (Randall) be placed in solitary confine-
ment which was done. ^ _

Randall stated further that the statement given to the Agents
had been altered, and he intimated that Agents had altered this
statement , and that a carbon copy of this statement is in the
possession of his lawyer and that the carbon copy does not' agree
with the original statement# TThen asked if he knew definitely
that the statement had been altered in any respect, Randall replied
that he has not seen the statement but that his information was obtained
from a good source# Randall would not name this source*

When asked about the threats made to him, Randall informed that
the room in which he was kept was filled with guns; that a window
was opened and he was told to jump out; and that he was told to run
so a shot oould be taken at him# v

,
. -»;

/ * '
"x i ^

' V **
.**

(

/ Randall narrated an incident which he predicated by saying "he
could have been killed#" This, incident was that he was hand-cuffed
by each wrist to a bed as was customary each night; that about
four o f clock in the morning an Agent jumped out of the bed and with * -

a cocked gun in his hand ran toward the window and stumbled over a
bed injuring the Agent* s ankle# Randall asked what was wrong, and the

Agent replied that he was dreaming that Randall was jumping out of
the window# As to the manner in which he might have been killed, Randall
stated that the gun could have gone off and the bullet hit
him#

Randall was reminded that the last time the Y/riter had an inter-
view with him which was only several months ago that he (Randall) had



spoker about how well he was treated and that he had praised the Agents
for their treatment of him# To this Randall stated that only one or

two were responsible for the. man-handling and that the others \
were fine. Randall appeared to realize that he had made assertions
that he did not intend to make to the writer and quickly tried -

to retract the statements already given# He stated when he left
Florida several of the Agents shook hands with him and told him
good-bye. Furthermore, Randall refuted his statement about being '

man-handled by saying that no one struck him or abused him
physically#

Randall informed his trial had been postponed by the government
several times because of insufficient evidence and that his attorney
is to file a motion to dismiss the indictment against him# It is noted
here the name of Randall.9 a attorney is Bart Riley, Seabold Building,
Miami, Florida#

In conclusion Randall would not or could not give the name of
any Agent abusing him, and he spoke in general terms as narrated
above

•

.
- Very truly yours,

V'' N. D. WILLS,
i Special Agent#





7-576 April 12, 1937
/

MEMORANDUM

O
Re: BR2KID

7The following information constitutes part of an' inter-
view with Bryari/Bolton on January 11, 1935. He advised that
Doc^ Barker and Slim\Gray left Chicago on the night of December 25;

that he did not know where they were going, but that they drove a
Ford VS Sedan.

\laiHe advised that he, Monty and Willie Harrison left
Cnicago, Illinois, in a Ford V8 for Miami, Florida, arriving there
on or about December 22, 1934, where he spent Christinas with his
wife and children at the Dorn Hotel, where they are now living.
He advised he picked up his wife and children at St. Petersburg,
Florida, where they were residing at that time and took them to
Miami. He stated that Willie Harrison stayed at the El Comodoro
Hotel, which he believed is managed by Joe Adams, who, according
to Monty, is the gang Florida contact; that he gathered this
information through conversation with Willie Harrison, who is well
known to Adams. He advised that when he left Chicago, Illinois, with
Willie Harrison he informed Doc Barker of his intention of going to
Florida to visit his family and Doc Barker suggested that he take
Willie Harrison with him in order to watch him, as it is his opinion
that members of the gang do not trust him implicitly as they do

Harrison. He advised that he found no members of the gang while
at Miami, Florida.

He stated that he and Willie Harrison left Miami, Florida,
to return to Chicago, Illinois, on January 2, 1935; that the first
day they drove from Miami up highway #41 to Lake City, Florida,

where they spent the first night; that the distance was considerably
more than 400 miles; that they started the next day about 10:00
o’clock in the morning and drove until approximately 2:00 o’clock
that afternoon on highway #41 to a point approximately 30 to 50
miles south of Macon, Georgia, where they stopped at a pecan ranch,
having more than 4,000 acres of pecan trees; that this pecan ranch

por^s
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He was unable to give further information as to the exact location
of this pecan ranch, but stated it could be easily located by in-
quiries asked for near Macon, Georgia* He advised that while at
this pecan ranch at about 8:00 o’clock P.M. on the second day after
their departure. Slim Gray and Doc Barker drove up to their car;
that he and Willie were surprised to see them, but it is possible
that Willie Harrison had made contacts with Joe Adams of the
El Comodoro Hotel, in Miami, who had possibly arranged this
meeting without his, Monty’s knowledge. He stated that Slim
and Doc advised him that they had left their place of departure that
morning at 8:00 o’clock. He did not know the exact place of their
departure

•

Bolton, in his statement, then goes on to advise that the
two cars then returned to Chicago, Illinois, and that he overheard
several conversations between the above mentioned persons indicating
the location of other members of the gang in Florida. He then fur-
nished information as to the location of the cottage which was then
being occupied by Fred Barker. He also overheard conversations to
the effect that Fred Barker was then using a Buick coupe which was
not "hot" and that the license plates had been obtained in
Tennessee.

He further advised that Willie Harrison told him that
during the late summer of 1934 he was in Havana, Cuba, where he
saw Karpis and Delores; that it was his belief that when members
of the gang were jumped-up et Cleveland, Ohio, by Federal Officers,
they immediately went to Havana, Cuba, where they were given pro-
tection through contacts of Art and Jimmie. He stated that he does
not know definitely whether or not other members of the gang other
than Willie and Karpis were in Havana, but expect that they were.

With reference to Willie Harrison he stated that Willie
frequently makes trips to Detroit, Michigan, where he sees a man
by the name of Cash, who is a prominent man, and whom he, Monty,
believes changed a portion of the ransom money; that Willie also

contacts persons in Toledo, Ohio, known to him only as Art and Shimmy.

(K.R.McIntire)
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MSIDPAiroPM

0
Re: EREKID

The following information is taken from pages 16 and 17
of the report of Special Agent K. R. Mclntire, dated at Chicago,
Illinois, January 25, 1935. ^

'
"> \

-. 1 .
-

* The following are excerpts taken from the statement of
Clara'Gibson and have reference to the trip whicbyBolton, Doc

0 Barker, Willie vlarrison and Slimtibson made to Florida on or
about Christmas time, 1934. few days before Christmas Russell
asked me one night to prepare Andy’s breakfast by 7 A.M. on the
following morning,- that Andy and Harrison were going to take a
trip. Ee didn’t say where Andy was going. Ruth Heidt heard Andy
tell Russell that he, Andy, would be back by January 4, 1935.
Harrison was at my apartment the night before this trip and said
he was going with Andy and said he was going to work wherever he
was going.

"About three days later Russell said that he and Joe
Morley were going South, and that I should pack enough things to
last him about three weeks. When Andy left he said he was going to

see his family over the holidays. Russell returned two or three days
after New Years and said he had seen Andy in Georgia. Russell
brought back some deer meat and some fish — said he had fished one
day. He also brought some nuts. Russell said he and Joe Morley had
run into Andy and Harrison, coming home, while the later were buying
nuts. Russell said they had had car trouble on the way home; that .

they had no money, except a large bill which Morley had, and had
they tried to cash this bill they might have gotten into trouble."

The statement continues in part as follows: "I have
known William Harrison under the name of Elmer Howe. When he returned
from the South' after New Years Harrison told me he had been offered

a job on a gambling table at twenty-five dollars a day. I asked him
if it was in Georgia, and he said, ’No — in Cuba.’ He said he might
take this job. Harrison has the appearance of being an overgrown,
joking boy. He nicknamed Joe Morley, ’Gabby’, since he said so little."

RECORDED 5 9sn> i

( K.R.McIntire)
INDgXBH) FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
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JOHN EDGAR HOOVER

DIRECTOR

^federal (Bureau of luucsftgaffmt

Bniteii States department of Hustler

H?aslftngton, 9. C.

L’iCsLiC April 14, 1937.
7-576

On April 9, 1937, a fingerprint card was
received ini the Identification ®ivision indicating that
John nTurk nf Brennan alias Johryn.'urphy was arrested by
the United States T.larsiial, Trenton, New Jersey, on
April 8, 1937, under a $10,000 bond for his appearance
at Covington, Kentucky, on a warrant issued by Post
Office Inspectors charging him with theft of Government
property.

Pursuant to your instructions, I telephonically
communicated with Inspector Connelley who was in New York
City, and he advised that he would proceed to Trenton the
following day and interview Brennan. We have since received
a teletype message from Mr. Connelley advising that this

interview was effected.

Respectfully,

W'IDTIT)

&
ENDEX.p:-> FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

APS 16 I937 p *“-
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PERSONAL AND
CONFIDENTIAL (

KRMsLL

April U, 1937 AIR MAIL
SPECIAL DKLIVFHI

7-576

Mr* Clarence O* Hurt,
Federal Bureau of Investigation,
United States Department of Justice,
224 Federal Building,
Oklahoma City, Oklahoma,

O
Ret BRIXID

Dear Siri

f
lhia will Inform you that the^trial of Joseph H.

Adams ,and Henry Duke -Randall on the charge of having harbored
Alvin tarpia in Miami, Florida, will come on for trial at that
point on June 7, 1937* The Bureau has confidentially learned
that one of the points of the defense will be to the effect
that Special Agents were placed in the Hotel £1 Comodoro
for the purpose of observing and apprehending members of tbs
Kerpis-Barker gang; that members of the said gang were in the
hotel at the time such Special Agents were resident therein;
that such Special Agents failed to observe and failed to
identify members of this gang; that the defense will there-
fore conclude that 8peciel Agents, failing to meke such

.observations and failing further to make any identification,
it cannot be expected that the defendants in this matter
should have been able to identify members of the Karpis-Barkar
gang who were living at that hotel,

? The Bureau has caused a review of Its files to bo made,
as a result of which It is shown that the first Sopcipl Agents
who were at any time ordered to'register into theEl"Comodoro
Hotel r for, the purpose of making an investigation in this matter,
were former Special Agent H* Jc, Douglas and Special Agent M* C,
Falknpr. These Agents registered in Rooms 917 end 1001 of the said
hotel: on fov^mber 18, 1934, ft the request of former Inspector
8* P*j Cowleyi ^Theii*- purpose ,ii

P.
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Mr. Clarence 0. Burt - 2 - April 14, 1937

maintain a vigil for Duke Randall and Gregory I. Codomo and for the
purpose of ascertaining whether any members of the Karpis-Berker
gang were In contact with Kendall, who then had possession of a
1934 ford coupe. Motor Mo* 18-1037480* Tou will recall that this
Ford coupe was purchased by Alvin Karpis in the name of Charles
Bronson from the George A* Falks Motor Company, 17600 Detroit
Avenue, Cleveland, Ohio, July 19, 1934* Iou will reoall further
that Alvin Kerpia and Dolores Delaney, using the names of J*
Vagner and Mrs* Vagner, first appeared end registered at tha
El Conodoro Hotel on September 20, 1934, regiatering out on
September 21, 1934* On thia first occasion of Karpis* visit with
Joe Adaaa, he, Karpis, parked the said Ford coupe in a parking lot
behind the II Comodoro Hotel, leaving the registration card in tha
automobile, Ha then delivered the keys to the said car to Jos
Adams, requesting Joe Adams to keep the car until "either Willie
Harrison or the owner should call for it*" He advised Adams that In
the event neither the owner nor Villie Harrison called for the
car, he oould dispose of it aa he saw fit* Subsequent thereto and
on or about November 5, 1934, this car was registered in tha State
of Florida under tha name of Duke Randall, Si Comodoro Hotel,
Miami, Florida*

Investigation had oreviously disclosed that this said car
waa sold to Alvin Karpis In Cleveland as noted ebove, in consequence
of which atop noticea had been placed with the various motor vehicle
registration bureaus throughout the United States* Aa a result of
such a stop notice, the Jacksonville office waa notified as to tbs
registration of thia oar in Florida under the name of Duke Randall.
In consequence of thia notification. Inspector 8. P. Cowley, accom-
panied by former Special Agent H. E, Hollis and Special Agents
Clarence 0. Hurt and 0* 0. Campbell, proceeded to Miami, Florida, by
airplane, arriving at that point at 3il0 A. M. on Vovember 18,

1934* At that point, the said Agents from the Chicago office were

joined by the following Special Agents from the Birmingham offleet
J* H. Hanson, P* C* Dunne, and L* J* Metcalf, and the following
Special Agents from the Hashville office* R* E* Peterson, M. C*
Falkner, and H. C. Douglas* the Agents from the Birmingham and
Hashville offices had arrived in Miami, Florida, at 2*4$ P* M. on
Vovember 17, 1934# via airplane, but their investigation waa held

in abeyance until the arrival of Inspector 8. P* Cowley on Vovember

18, 1934*
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/

At hat been pointed out above, Speoial Agents Douglas
and Falkner maintained a surveillanoo of the lobby of the El
Comodoro Hotel on Hovember 16 and 19* 1934* On Hovember 19* 1954*
they were requested to register out of the hotel* and Speoial Agents
Burt and Campbell were Instruoted by Xnspeotor 8* P. Cowley to
register into the hotel* There is no showing in the files as to
the room or rooms which were oooupled by Agents Burt and Campbell
or the exaot time when suoh oooupanoy was taken or when a departure
was made from suoh room or rooms*

There is nothing in the files to disolose what invest!*
gation was performed by any of the above mentioned Agents, with the
exception of Agents Felkner and Douglas* from the morning of Hovem-
ber 18, 1934, to 5*90 P* H. ef that date* The information with
reference to their investigation is oontalned in the report ef
Speoial Agent in Charge J* B. Hanson, dated at Birmingham, Alabama,
Hovember 23# 1934* There will be no necessity for you to obtain
copies of this report as the pertinent information oontalned therein
will be set out in this letter* The report states t "About 5
o’clock P* H* on Hovember 18, 1934# on an ocoaslon when Inspector
Cowley, Speoial Agents Clarenoe Hurt, Roger thin, and J. R. Hanson
drove by the El Comodore Hotel, the Ford ooupe was seen parked in
front of the El Coaodoro Betel#*

It Is also pointed out in this report that later on
during the same evening, a surveillanoo of this car was maintained
by Agents Douglas and Hanson, who oooupied one ear, and by Messrs.
Cowley, Hollis, Burt, and Campbell in another ear, who followed
the above mentioned Ford ooupe to the home of J. C* Knight, 2467 *
5th Street, Southeast, Miami# Florida. It Is pointed out that
this man is the brother of Bob Knight, the latter being the
father-in-law of Joe Adams* The report goes on to state that this
said Ford ooupe was later seen during the same evening parked in
front ef the El Coaodoro Hotel, where a surveillanoo was maintained
by Masers* Hollis end Hanson until 9*00 P« M., at which time the
surveillanoo was continued for the duration of the night by Messrs.
Campbell and Burt*

Pegs eight of the above mentioned report of Agent Hanson
states* "On Bovsmber 19# 1934* Speoial Agents 6* Burt and
C. 0* Campbell were instructed by Inepeotor Cowley to oheok into

T
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th« 11 Conodoro Hotel for tho purpose of maintaining a surveillance on
Panc.all, at which tin* they were placed In a rooa on tho eleventh
floor* fpeoial Agent Hurt •usneeded in e detecting tlr* L* S* Gray*

one of tho clerks at tho hotel* learning frca him that to far at ho
know* "r. Joe Aden* it tho operator of tho 11 Cooodoroj further*
that on tho date that ho* Mr* Cray* wont to work ot tho El Conodoro*
about Bqroribor 6* 1934* Mr* M*s loft tho eity* at which tiro ho
told fc’r* Cray that Kettrs* Randall and Codoao* who aero #topping ot
tho hotel* were complimentary guest* of tho hotol* Vr» Cray eaying
thot ho understood from tho general conversation between Kestrs*
Adore#, Randall and Codono that on a rooent oceanIon when Adam wae
In Hewerlc* X* d** ho had teade tho aoqualntaaee of Randall and
Codono who had treated hi* very courteously* and that ho had in*
vi tod then to eooe to Klaral* which they had done* for vhioh reason
they apparently were stopping at tho hotol as guests of idans*
Kr* Cray also Infomod fpeoial Agent Burt that at tho present tine
Adana was engaged in interviewing applicants for positions at the
Elseoyne Kennel Club* and that ho understood sobs# one hundred end
fi fty people wore to bo employed* all of whoa were to bo looal
people* with tho oxoeption of Kandall and Codoao* who ho had under*
stood were to receive positions and who ho believed wore raoo
track followers**

tho report goo* to furnish tho personal description*
of Pwndall and Codono, vhlch were obtained by fpeoial Agent hurt a*

a result of hi* observance of both Eandall end Codono* Tho report
also points out on page nine that Kesers* Hurt and Campbell Ob-
served Randall and Codoao fro* Sovenber 18th up until tho night of
Koverier 20th and reported that thus* too men generally were to*
gather ot all tiaosj that neither of then boro any resemblance to
Karpit or known Renters of tho Karpis-Sarher gang* and they
apparently contacted no persons ot tho hotel* except to have casual
conversations with persons whoa tho fpeoial Agents were urablo to
Identify*

It it now pointed out that see* effort nay bo node during
the course of tho forthcoming trial to establish tho foot that
Agent* Hurt end Campbell were registered ot tho Cl Comodoro hotel
for the purpose of identifying end apprehending Kcabere ef the
Karpls-Kerbsr gang* to which end they exhibited photographs of tho
said gong to Hr* L* I* Grey* Floate bo adrited that the Bureau hao

T
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caused a thorough examination to be made of the files disclosing all
interviews between L* E* Grey and Special Agents, and there is no
where shown therein in any instance that Special Agents exhibited
to Mr. L. S, Gray any photographs of any members of the Karpis-
Barker gang, nor did they at any time preceding the night of January
16, 1935, discuss with Mr* Gray eny gutters pertaining to any members
of this gang, other than discussions with reference to Randall end
Codoao*

In view of the fact that the Bureau* a files felled to
disclose when Agents Burt and Campbell registered into and out of
the El Coaodoro Hotel, the Bureau has obtained from the Chicago
field Division all of the rough draft memoranda which were submitted
by these Agents during their investigations in Miami, Florida, end
vicinity, which Included a period of from November 18 to December

5, 1934* Photostatic oopies of these memoranda have been prepared,
one copy of which is being transmitted herewith for the purpose of
refreshing your memory* I wish to point out to you that one of the
memoranda, dated at Miami, Florida, November 21, 1934, advises that
you were then residing at the La Salle Hotel, Miami Beach, Florida,
and it would, therefore, appear that If you registered into the
El Comodoro Hotel on November 19, 1934, and on November 21, 1934, were
registered in the La Sail© Hotel, there was very little opportunity
for you to make any observations with reference to members of the
Karpis-Barker gang, being then resident in the El Comodoro Hotel*

X wish that you would review your memoranda carefully
and such other personal data as you may have, such as a diary,

to determine what houra you spent in the El Coaodoro Hotel for the
purpose of maintaining a surveillance thereof* 8pecial Agent K* B«
Mclntlre has pointed out to me it is his recollection that your
principal purpose in being in Miami, Florida, was to make contacts
with your various former acquaintances who might have knowledge of
the presence of the gang at points other than at the El Comodoro
Hotel, for which reason most of your investigative hours would have
been spent elsewhere than at the El Coaodoro Hotel* If this is
true, it is my desire that you incorporate In a memorandum for the
Bureau, Inuformatloa as to the approximate number of hours which
you spent in your surveillance of the El Coaodoro Hotel during the

time you were occupying a room at that point, presumably between
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November 19 and 21, 1934.

For your information. It should be stated that Dolores
Delaney, under the name of Mrs. E. IT. Vagner, registered into Room
1005 of the El Coaodoro Hotel on November 14, 1934, and registered
out of the said room on November IS, 1934) further, that Nathaniel
H. Heller, the proprietor of the Parkview Hotel, of Havana, Cuba,
and a close friend of Joseph H. Adams, registered into Room 1004
on November 14, 1934, end registered out on Hovember 20, 1934.
At the time of your inquiry, to wit, November 19, 1934, there was
no showing that Nathaniel Heller was in any way connected with
members of the Karpis-Barker gang. The next registration of
interest was that of Fred Barker in the name of T. C. Blackburn,
who registered into Room 904 on November 23, 1934, registering out
on November 25, 1934* Kate Barker, in the name of Mrs. Ryan, Bt.
Charles, Illinois, registered into Room 905 on November 23, 1934, end
registered out on November 25, 1934. The only other registration
of interest during this period was that of Harry Campbell and his
woman, Wynona Burdette, who registered as 0. F. Summers and wife,
and occupied Room 905 from November 25, 1934, to December 11, 1934*
The recapitulation of these registrations will enable you to
determine whether any members of the Karpis-Barker gang were
registered at the said hotel during your occupancy of a room at
that point*

Tour attention la directed to an undated memorandum
which ia forwarded herewith, which was stamped "Received at
Chicago, November 29, 1934,* indicating that your address was then
236 Northeast 28th Street, Miami, Florida, Apartment 11, and
another memorandum dated at Miami, Florida, November 25, 1934,
gave your address as the La Salle Hotel, Miami Beach, Florida.

Xt ia ay desire that you submit to the Bureau at the
earliest possible Moment a complete, thorough, and detailed memo-
randum (five copies) , setting out full data with reference to your
residence at the El Coaodoro Hotel, advising, if possible, the
room occupied and the dates of registration and departure. If,
during the period of November 18 to December 5, 1934, you had
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occasion to return to the El Comodoro Hotel, I wish that you would set
out full data with reference to that natter, showing the nature of
the surveillance maintained, the purpose of the surveillance, and the
approximate number of hours each day when such surveillance was sain'*

teined. Xou should make every effort to recall the points other than
the El Conodoro Hotel where you end Agent Campbell resided during the
said period, giving the datee that you resided et each other points*

Xou will, of course, understand that these data ire being
obtained from you for the purpose of defending the Government*#
position against any attack made by the defense during the course of
the forthcoming trial* With e full appreciation of the seriousness
of this matter, I would appreciate your giving every consideration to
a detailed and well ordered statement with reference, primarily, as
to your surveillance of the El Commodoro Hotel and, secondarily, as
to your residence et other points in Miami, Florida, end vicinity,
end the nature of your investigation at that point*

The Bureau has no objection to your communicating with
Agent Campbell with reference to this matter, so that your memories may
be mutually refreehed. In addition thereto, you may exchange aeno-
rende on this subject before submitting the same to the Bureau, so
that there will be a mutual coincidence of the events.

Very truly yours.

John Edgar Hoover,
Director*

Incjosure Ho* 1017212

cc - Oklahoma City (Personal and Confidential)

cc - Cincinnati (Personal and Confidential)

cc - Mr. E. J. Connelley, Cincinnati (Personal and Confidential)

T
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Kason alias Peter Wrzesinski alias PeteJwUrinskl alias Pete Mason.

The "history of the case* related that Mason was ax-
rested at a rooming house in Lima, Ohio on 5-20-21 at which time
the rooming house was raided by police and in the gun fight that
followed, one Raleigh Townsend of Oklahoma was killed and one George

McGehan, QSP #40971, escaped. The purpose of the raid was for the

APPROVED AND
FORWARDED

Sahan, OjSP #49971, €

Special Aaorr
,
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'.Vat 3on was also interviewed by agent at the prison
hospital, where he has been confined for the past year or more.
He stated that he knew Benson droves a number of years ago but that
he has not seen him since about 1908* He stated that about that
time Groves hung around the Church Brothers Saloon in Benwood,
W* Va. and also in the saloons at Bellaire, Ohio* He stated that
he did not associate with Groves and knew very little concerning
his activities as he, Watson, spent most of his time in jail and
penitentiaries and therefore did not get to see much of him or get
a chance to learn the names of any of his associates. He also
stated that in the old days he used to go to Green's Farm, mentioned
in reports of reference, but has never seen Benson Groves there,
although he knew that he occasionally frequented the place. He
also stated that George Green is not operating this farm any more
end the last he heard of him he was in Toledo, Ohio tending bar*
He stated that he is unable to give any helpful information that ...

might lead to the location of Groves and was of the opinion that %

he would not be able to recognize him at the jresent time as he
has not seen him since 1908*

' -

Watson also stated that lira* Bessie Conger, sister,
Lexington Rd., Alliance, Ohio is his only living relative and that
Benson Groves is unknown to her, and he also stated that he has not
corresponded with his sister and that she does not know where he
is at the present time as she and her husband are having a hard
time running their farm and does not wait to worry them with his
misfortune and troubles* •

,
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April 16, 1937*

7-576

Special Agent In Charge,
Cleveland, Ohio*

6
Ret GEORGE miSSTj Dr. Joseph P.

£ Koran, with aliases, FUGITIVE,
I. 9. 1232, et aij Edvard George

OBreaer - Victim; Kidnaping;
' Obstruction of Justice; Harboring of

Fugitives; Rational Firearos Act.

Dear Sir*

Reference Is made to letter addressed to the
Cincinnati Division from the Bureau of April 3# 1937, setting

1 forth the results of a review of the file relating to Gerald
* Chapman for possible information concerning John •Turk"
^Brennan, for the purpose of obtaining leads to aid in the
^location of Benson ^proves.

This is to advise that Brennan was recently arrested
at Camden, Sew Jersey, and is In custody of the United States
Karshal for removal to Lexington, Kentucky, to answer an
indictment charging bank robbery in which Post Office funds
were taken. Brennan Is bsing interviewed by Inspector Connelley
for any information In his possession with reference to Benson
Groves. ;

Very truly yours.
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UNITED STATK8 BISTRIGT COURT

DISTRICT OF MINNESOTA

THIRD DIVI8I0N

United States of America,
Plaintiff,

vs.

)

I

Alvin Karpavioz, alias Alvin
larpis; Arthur Barker, alias
Doc Barker; Volney Davis;
Harry Campbell, alias George
linfield; William Weaver,
alias Phoenix Donald; William
J, Harrison; Harry Sawyer, alias
Harry Sandlovioh; Byron Bolton,
alias Monty Carter; Elmer Farmer;
Harold Alderton, alias Harold
illerton, and Cassius McDonald,
alias "Cash" McDonald,

Defendants.

:

,

;

1

LAWRENCE E. GRAY

Called as a witness for and on behalf of the
Government, being first duly sworn, testified

as follows:

DIRECT EXAMINATION

By l!r. Sullivan:
,

3 Your name is Lawrenoe E. Gray? A. Yee, sir.
,

3 Where do you live? A. At the present time in Hew York City.

3 Did you formerly reside in Miami, Florida7 A. Yes, sir.

3 When did you leave Miami? A. I left Miami on the 16th day

of Apriy 1935.
d

*

3 While you wey'e at Miami , what was your occupation? - -

A, Assistant Manager of the El Commodore Hotel.
, A 4

-

.
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Q, Will you state the period oovered by suoh employment?

A. I went to work on the 5th day of November.

Q What year? A. 1934.

Q When did you quit working at that hotel? A. The 15th of

April, 1935.

Q State the general nature of your duties while you were working

at the El Commodore. A. Mr. Adams employed me as Assistant

Manager, but at that time Ur. Covell wasn't well, and we were

trying to get a night man, during the months of November and

December, and we had some difficulty getting a night man, so

I was working at night part of the time during that period.

Q Just state what you did. A. Well, Mr. Adams was connected

with other business at the time in Miami, and I relieved him

of hi 8 duties, or a part of his duties in the hotel, and I

took care of the correspondence and I worked behind the desk

as room clerk, and also when emergencies arose, I helped at

the switch board, and information and mail, and in fact, I

covered it quite fully.

Q Now, Mr. Gray, one of your duties was taking care of the

desk and receiving guests at that hotel? A. Oh, yes, and

that was my principal work.

Q Principal duty? A. Yes.

Q In connection with the bookkeeping did you have anything to

do with that? A. Nothing, no, air. v

&
< ’ -

Q, When r m guest , registered were any charges of his aooount

with the hotel entered upon the registration oard? A. All



3

charges wdre entered on the registration oard. -

Did you have anything to do with any of the items which were

entered as oharges on the registration oardT A. Yes, any

advances, oash advances or payments over the desk, if I were

on duty at the time, I entered them on the guest's registration

card.

Did you have anything to do with the receiving of the payments

of any guest's aooount? A. Yes. The room olerk also

was oashier.

How many members were in charge of the office at the time you

worked with the EL Commodore Hotel? A. I was in charge of

the office, that is, the front desk.

How many other people worked with you at the front desk during

the same hours you were working? A. Mr. 8andercock, — I

will say there was two.

Two others? A. Two others, yea. ,

(Cards marked by the reporter for the pur-
pose of identification as Government's
Exhibits 96 and 96-A, 96-3 and 96-0.)

I show you Government' 8 Exhibit 96, and will ask you whether

or not you were the man on duty and took the registration

evidenced by that oard? A. Yes.

Does your initial appear upon the card? A. Yes.

And the guest registered in your presence? A. Yes, sir.

Did you make an assignment of the room indicated upon the oard
&

there? % A. Yea, air.- 4
• v, .

>i

On the dAte which appears upon that oard? A. Mo. .This date
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2 1* 13-4. This party registered on the morning of the

I

5th, at 8:00, — between 3:30 and 3 o’olook, but, of course,

“ be wan charged for the room on the night of the 4th, and I

|

dated it ae of the 4th.

I

j
fas there more than one person in that party, or not?

||

A. There wae two.

State ae to whether they were man and woman, or two men?

A. Two men.

Did you see both of the men at the desk at the time of the

registration? A. I saw both men at the time of the

registration, but I could only identify the man that regis-

tered for the two.

i Now, that card, 96, is one of the original records of the

|

El Commodore Hotel?

Q It is true and correct?

A. Yea, sir, it ie.

A. Yes, sir, it is correot.

2 Are there entries on the reverse side of that card?

I

A. Yes, sir.

3 Have you any knowledge as to those entries? A. Well, the two

charges, — telephone charges, one on the 6th and 7th, I made

those entriee.
MR. REl’SOH:
/The question is, have you any knowledge. Answer that yes or

THE WITHERS: Yes, sir, I have.

ov Old you have anything to do with preparing the aooount from
* - *

that Exhibit 98? - A. I don’t quite understand you.

Q Did you oheok the people out evidenced in that registration?
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A* Yes, sir, I did.

Q, Did you use 96, and other cards, to make up the account for

the gueste? A. Yes, sir, I did.

MR. SULLIVAN: I offer in evidenoe at this time

Government's Exhibit 96. I will withdraw it for the moment.

Q I show you this group of photographs, and ask you if you can

select from that group, a photograph of a person or persons

who registered in on card number 96? Will you go through

there? A. X cannot seleot from this list of photographs

that you hand me the party who was registered under the name

of Howe. I can seleot the party whb checked out under the

name of Howe on the 8th.

\ Of what month? A. Of December.

< Well, I will show you these Exhibits 96-A, 96-B and 96-C, and

ask you if you can tell us what those are. A. Now, you

want me to tell who was registered as Howe?

i Ko, I am asking you what these cards represent in connection

with the record. Government's Exhibit 96? A. Well, I can

answer that question. Cards number 96 and 96-B represented

Howe, who I identify as Karpis. Exhibit 96-A was a telephone

to the desk from Room 405, asking for an additional room,

and asking me to register the party in his name.

3 Xjcdon't think you understand me. What X want to know It
4

what these exhibits 96-A, B and 0 represent with reference
Exhibit

to the registration oard,/96? A. It represents the

account of the one registered as E, M* Howe.



f <

;

*'

jt
represent* the entire account? A. During this period of

f J
ii

r*l stration. — -

1 r “feet period of registration did you say? A. From the 8th to

** !
v ~

the 15th.

! of what? A. Of Deoember. ,

I

from the 8th day of December, 1634? A. From the 8th day of

December , 1934, until the 15th, 1034, also.

I ;
It represents then, as Z understand you, a continuous aooount?

|

JL One continuous one with the exception of the one exhibit,

anA that is 96-A.

j U that any part of that account? A. It is, — you see,

this party Howe, after he had gone to his room, had called

I

dorn and said he wanted an additional room for that one night,

I

and I registered him. He said to register under his name,

which I did, and I gave him the additional room 408, end who

th?t third party was, I don't know.

1 $ That Exhibit 96 and 96-A, B and C, represent the entire ac-

I count of the persons appearing as registrants on Exhibit 96,

is that correct? A. That is correct.

5 How, did you check out the person ‘ or persons occupying the

room evidenced on those account cards? A. Yes, sir, I did.

\% At the time that you checked out those persons who paid the

account owing the hotel? A. Bolton.

3 A*man known to you by the name of Bolton, is that It?

A. Bolton, yea. .> } .

3 Vho registered in the hotel on Deoember 8th? A. On Deoember



Tes. A. Wall, Howa and Bolton. They arrived

V

their original registration was on the 4th. Bolton y
also for Howe.

For Howe? A. Yes, and the boy went out to get the bag*

and Howe oame in with him to some little distanoe from the

desk, and at that hour of the morning the lobby was dark with

the exception of a light over the desk, and Z couldn't dis-
I

I

1 tinguish the features of the second man, but I haven't answered

the question relative to the registration on the 8th.

] We will get to that. From this group of photographs you have

in your hand, are you able to select the man who registered,

or who was in this hotel, or paid the bill under the name of

Bolton? A. Yes.

3 Will you do that, please? A. Yes.

5 You hand me Government's Exhibit 36, which is a photograph of

William J. Harrison, is that right? A. That is correct.

Q That i 8 the man you say, —
several times.

A. I had occasion to see him

» |Q Is this the man that paid the account evidenced by this

registration? A. Yes, sir.

Q Now, from that group of photographs, are you able to seleot

a man known to you in connection with this registration as

HowaT*. ‘ A. .Hors. (Indicating.)

Q You liave eeleoted Government ' s Exhibit 41, being a photograph

of Alvin Karpla, the man known to you as Hows? A. Yes, sir,



not as the nan who registered with Bolton, but as the nan

who checked out as Howe with Bolton.

- -
;

flh*t, if anything, did ooour with referenoe to the registration
: I

of Howe, as evidenced on this Exhibit 96, on December 8th?
J

j

•

I a. They left a call for about 5 o'clock, I think it was; they
\ i

!
|

called dorm and left a call.
I I

UR. F.EHDCHr We object to anything that occurred on
x

the part of Howe, Bolton or Harrison, on the ground it is too

remote and after the termination of any alleged conspiracy and

not shown to be in the presence of any defendant now on trial.

THE COURT* I will hear it and if you want to make a

notion to strike, you may.

; Will you prooeed, please? A. They left a call, I think it

j

was about 5 o'clook, and they came down about 6s 30.

• j. On what date? A. That was the morning of the 8th.
!

j

t

1
2 Of December, 1934? A. December, 1934. The one who had

registered as Bolton, and who had, — the one thst had regie-

' tered, paid the bill for the two, both Howe and Bolton, and

they went out about 6 o'clock that morning, or I should say

around 6 o'clook on that morning of the 8th, they checked out.

1 having worked that night, — we were without a night clerk

during that period, and when I came back on duty that evening,

I found that the rooms were still occupied, and Hr. Sandercock,

'• 1 said* —
3 Hewer mind what you told him. When did you next observe

these men known to you ae Bolton and Howe? A. I notioed



they vara back there in the house the s^me night* the night

of the 8th.

4 Bid you reoeive the final payment for that registration?

A. Not the final payment*

You did not? A. Ho.

$ Was there any new registration in oonneotion with the period

of time from December 8th on? A. Ho new registration by

the two known as Bolton and Howe. There were new cards made

out, but no new registration.

$ Who made out the new oards, if you know? A. I think I did.

Q You did? A. Because they were wade out at night.

HR. SULLIVAN: I offer in evidence at this time

Government's Exhibit 96.

MR. RSHSCH: Same objeotion, too remote.

TUB COURT: I will receive* it.

MR. SULLIVAN: I offer in connection with that 96

exhibit, 96-A, 3 and 0, which is a continuation of the account.

f.!R. RICI'TSCH: Same objection.

THE COURTS The same ruling.

(Cards marked by the reporter for the purpose
of identification as Government’s Exhibits

97 and 97-B.)

Q I show you Government's Exhibits 97 and 97-B, and ask you

whether or not you handled the transaction indicated on the

front side of Government's Exhibit 97? A. Yes, sir.

% That is the "registration of a guest? A. Yes* sir.

3 And that registration was made by you? A. Yes, elr.
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; Or made by the guest In your presence, and you took care of it?

A. I registered the party in.

That le one of the records of the hotel? A. Yes, sir, that is

one of the permanent records, the original record.

It is true and correct? A. Yea, sir.

Now, the name of the pereon registered on the fsce of that

exhibit, do you identify that? A. Yes, I identify the

party that registered, — the party that registered,

UR. DRILL* You have answered the question.

) V3io do you identify him ae? A. I identified him as Harrison,

As Harrison? A. Yes.

•v This Government* 8 Exhibit 36, that I have shown you?

A. Yes.

3 That registration occurred at the some titse ns the Howe regis-

tration , did it? A. Yes, that was the party that registered

for Howe, — both of them.

HR. SULLIVAN: I offer in evidence Governments Exhibit

97 and 97—B.

HR. RSHSCH: Objected to ns too remote.

!£R. SULLIVAN: The date appears to be the same.

THE COURT* They nay be received.

- THE tilTMKSS* The card is December 4th and the regie-

tratlon was actually 3*30, December 6th, 3*30 A.M*

? That was 1034? A. Yes,

' The name of the registrant on this card is J. B. Bolton,

Chioago, Illinois? A. That is correct.



( Cards narked by the reporter for the purpose
of identification as Government's Exhibits
08 and 90*

)

*
'1

i

I

li

i

I show you Government's Exhibit 98, and ask you if you attended

to that registration? A. Well, I will, — it will take just

a moment's explanation relative to that card.

THE COURT: Answer whether you attended to that regis-

tration.

THE WITftEns: Well, I assisted in the registration.

Tere you present at the time that that guest registered?

A. I was present at the time.

Old you make the room assignment, or what did you have to do

in connection with that registration? A. I filled in the

date, and the number and the party and initialed the card.

From this group of photographs, can you pick out the picture

of the person who appears to be the one registered on Exhibit

98? A. vieil, I can pick out the party that registered

the party in.

A11 right . A, Ygs.

You have picked out the picture of Fred Barker, this Govern-
/

ment's Exhibit 42? A. Yes.

Now, I show you Government's Exhibit 29, and ask you if you

attended to that registration? A. The two registrations

were at the same time by the same party and I filled in the

date and the number of persons in the party, and initialed
* * . t

'•*
. 4T

the card..

And the prson making that registration, on Government's Exhibit
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99 , Is this person Fred Barker piotured In 43 of the Govern-

ment? A. That Is correct.

MR. SULLIVAN: I offer In evidence Government's Exhibits

98 and 99.

MR. RENSCH : Objected to as too remote.

MR. SULLIVAN: The data appears to be Deoember 8th,

1934.

THE COURT: They may be received. What is the name?

MR. SULLIVAN: In 98, the registrant is under the name

of Mrs. G. E. Ryan, Room 1005, date 13-8, and there is no

year marked there. What year was it?

THE WITNESS: 1934.

In Government's Exhibit 99, it is T. C. Blackburn, Room 1004,

date, 12-8, —
(Card marked by the reporter for the purpose
of identification as Government's Exhibit 100.)

Mr. Gray, showing you this exhibit, Government's Exhibit 100, I

will ask you whether or not you attended to the registration

set up on that card? A. Yes, sir, I did.

And that card is one of the records of the Hotel El Commodore?

A. The original record.

It is true and correct? A. It i 8 correct.

Now, in connection with the, — strike that, — does that

evidence the registration of more than one person, that oard?

A. Yes,f-sir, two,
*

' •
' - * '

’
;

* • « % • r

In oonneotlQn with that. registration, I will ask you If you

can pick out the persons from that group of photographs

m
Of
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J t'Vt

t-

:

^ !

covered by the registration on that exhibit 100? A. Tee,

In answer to that question you have picked out Government's

Schibit 37, a picture of Harry Campbell, and Government*

•

•>hibit 39, a picture of ttinona Burdette, ie that right?

A. That is right.

HR. SULLIVAN: 1 offer Government's Exhibit 100,

dated January 13, 1935.

HR. RKNSGK: Objected to as too remote to the con-

spiracy alleged here,

HR. SULLIVAN ! 1 don't think eo.

THE COURT: Received.

This registration card is for iTrs. SummerR, Room 705, date,

1-13, and what year? A. IS 35.

Tro persona? A. They registered about 1 o'clock. Just be-

tween midnight and 1 o'clock in t he morning.

On what date? A. They registered actually on the 14th,

but they were credited for the 13th.

Then did they depart from the hotel, — can you tell from

locking at that exhibit? A. They departed on the 14th.

At what hour, — did you check them out? A. No, I didn't

chcok them out.

Now, you have selected from this group of photographs oertain

pictures and identified those persons with the registration at

the note1? A. Tss.
*?*

I am going to ask you to go through that group of pictures

and piok out the pictures of all the persons whom you saw In
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and around the Cl Commodore Hotel from November 5, 1934, the
to

time you oommenoed working, and up/and lnoluding January 14,

1935.

A, Tea.

(Witness produces pictures.)

Q In answer to that question, then, you have picked out and

handed to me Government ' 8 Exhibit 36, being a picture of

William Harrison* A. Yes, sir.

Q And Government ' 8 Exhibit 41, being a picture of Alvin Karpis*

A. Yes, sir

.

Q Government's Exhibit 58, being a picture of Delores Delaney*

A. Yes, eir.

Q And Government's Exhibit 43, being a picture of Fred Barker?

A. Yes, sir.

Government's Exhibit 48, being a picture of Katherine Barker7

A. Yes, sir.

Q Government's Exhibit 49, being a picture of Kate Barker,

Government's Exhibit 39, being a picture of Winona Burdette,

and Government's Exhibit 37, being a picture of Harry

Campbell? A. Yes, sir.

Q Now, with reference to Government's Exhibit 48, which appears

to be a picture of Kate Barker, can you state when approximate-

ly you saw her in and around the El Commodore Hotel*

A. Between, I should say between the 8th and the 12th of

December.

Q Of what year* A. 1934.

9 wl _ "W



How, Ur. Gray* do you see anyone in this court room whoa you

saw in and around the lobby of the Motel SI Commodore during

the period of time when you oommenoed to work down until the

14th of January, 1935? A. Y&b*

7111 you indicate the persons whom you saw around the hotel?

A. Mr. McDonald once.

Mr.Mc Donald, the defendant, you indicate. Is that correct?

A. One tine, yee.

Then did you see Mr. McDonald around the SI Commodore Hotel?

A. It. r?ae Just before Christmas, either the day previous to

Christmas.

The day before Christmas, do you think? A. j think it was.

In the year 1934? A. Yes.

You talked with Mr. McDonald?

him.

A. no, I didn't tslk with

’id you see him visit and talk with any other persons in the

hotel? A. Ho, sir j I didn't.

That ras he doing?

""ho asked you?

A. He asked for Hr. Adams, a*3 I recall.

A. Ho, he didn't ask me, — the young lady

who was at the desk..

In your presence? A. In my presence.

Ht. Adame, who is meant by him? A. The manager of the hotel.

Joseph Adams? A. Yes.

15?. S'7bLIVAX: You may inquire.
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CROSS-EXAMINATION

By Ur. Rensoh:

Are you working now? A. Tee.

By whom are you employed? A. The Knott Hotel organi ration

in New York City.

MR. 8ULLIVAN; Hnott, ie that right?

THE WITHERS : Yet. •

1 Showing you Governments Exhibit 45, I will ask you if you

ever eaw that man in the hotel? A* I can't recall th*t Z

have.

Q You cannot recall that you havel A. Ho,

Q. He is not the man who told you his name was Bolton, — he is

not the person who is referred to as Bolton? A. No, sir.

MR. RENSCH: That is all.

MR. SULLIVAN: That is all.

THE COURTS That is all.

(witness excused.)
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Called as a witness for and on behalf of tha
Government , being first duly sworn, testified

as follows*

DIRECT EXAMINATION

By Mr. Sullivan*

h Tour name is James Grant? A. Yes, sir*

Q Where do you live? A. In Uleal, Florida.

3 How long have you lived there? A. Ikom the year 1607.

Q Will you talk just a little louder. A. Ttoa the year 1907.

was that your first year? A. No, sir, my birthday is 1895.

Z What has been your usual occupation since you have been able to

work? A. My usual occupation has been a porter.

Now, during the year, IV- 34, commencing in September, what was

your employment? A. What year was that?

During the latter part of the year 1634. A. I was bellboy.

Q Where? A. At the Hotel El Commodore, at Miami, Florida.

When did you commence working at the Hotel El Commodore?

A. In the ye*r 16H4.

Z What? A. In the year 1934.

Z I am talking about the year 1934. Were you working at the

hotel during that year? A. Yes, sir.

Z Were yo\i working at this hotel continuously from the year

1634? A, Yes, sir.

Z jre you still in the employment of that hotel? A. Yes, sir,

with the exception X was off a few monthB during the year,

but I was still employed, and X worked there during that same

year. — I would be off two or three months some ye^re, but

iftk
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I would be back on the same job durlhg that year.

Q Co you recall Rooms 1004 and 1005, as to the occupancy of

; those rooms, commencing with about the first of September?

A. Yes, sir.

3 Now, did you at any time during the first part of September,

know any guest at the El Commodore Hotel under the name of

Mr. James? A. Yes, sir.

$ What room, as you recall it now, did Mr. James occupy in the

hotel El Commodore during the first part of September, 1934?

A. Room 1005.

Q Now, do you see any man in this court room whom you knew as

Mr. James, and as the Mr. James occupying room 1005 in the

Hotel El Commodore, in the first part of September 1934?

Yes or no. A. Yes, sir.

Q Will you indicate the man that you knew as Mr. James at that

time at that hotel? A. Yes, sir, the gentleman right

over there, (indicating.)

Q The man that stands? A. Yes, sir.

KR. SULLIVAN: The witness indicates the defendant

Sawyer.

Q Now, do you recall your meeting with this man that you knew

as James, the defendant Sawyer in this case, at the hotel in

•the first part of September J Can you tell us about that?

A. Yes.

3 Cid you have any talk or conversation with him? A. Yes, sir.

Q What was that first talk that' you had with him?
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A. I dlsouseed sports with him and a llttls politically.

I With referenoe to his name, what was said about that? <

]
A. About his name, I asked him in taking out his valet

suoh as laundry and suits and shoesi what was his name, and he

said to me that his name was Ur. James.

Q Hid you during the time that he was there at this hotel address

him as Mr. James? A. Yes, sir.

3 Now# do you recall the man who occupied the Rooral004 in this

hotel at that same time? A. Yes, sir.

3 I show you this group of photographs and ask that you select

if you are able to do so, the photograph of the man who

occupied the adjoining room to Ur. James. (Witness examines

photographs.)

3 In answer to my request, you have selected Government *

8

Fxhibit 36, which 1 b a photograph of William J. Harrison, is

that correct? A. Y^s, sir.

3 What name, if any, did you know Harrison under? A. Hr.

Harrison.

3 Well, now. Hr. Grant, do you know how long Hr. James and Mr.

Harrison occupied Rooms 1004 and 1005 during September 1P34?

A. Well, I will eay approximately from one to eleven daye,

about, — I will say about one to nine daye.

3 Well now, will you state aa to whether or not during the time

that Mr. James and Mr. Harrison were occupying Rooms 1004 and

1005,- as to whether or not those rooms were connected, as to

whether there were doors opening between the two rooms? •



What was the fact, the door was open? A. Between the two

Now, did you have occasion during the period of time that you

have stated these two men were at your hotel, to be In those

rooms, to go up there in response to requests for service by

those men? A. Yes, sir.

Now, during that period of time, can you state as to the aver-

age number of times per day that you oalled at Rooms 1004 and

1005? A. I will say from one to four times a day.
.

HR. HSISEY: I didn’t hear that.

THE WITUES8: From one to four times a day.

Now, in these two rooms, when you called, which one of the men,

or both, James or Harrison, were usually present?

A. Mr. James.

Did you seethem there at the same time on any occasion when

you called at those two rooms? A. Yes, sir.

You say that you saw Mr. James more often in the room than you

saw Hr. Harrison? A. Yes, sir.

Now, do you recall delivering beer to Mr. James? A. Yes, sir.

?rhat brings that recollection to your mind? A. Because he

called for it often.
.

as
And/to where it was kept? A. Well, in different rooms at

times, 1004 and 1005.

As to whether it was load, and if iced, where It was kept?

A. It would be kept In the bathroom. In the bath tub, In a
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Q Did you have ocoasion to ice the beerT a. I div ' ot

Q "Now, do you recall any guests at the El Commodore Ho, ,u

as G. L. Summers and T. C. Blackburn during the latter \

the year 1934? A. Yes, sir.

Q I will show you these piotures and ask you if you can seleot

the persons in that group, the photographs, that you knew as

Summers and Blackburn? A. (Witness examines photographs.)

Q In response to my request you have handed me Government’s

Exhibit 43, which is the picture of Fred Barker and what name

did you know Fred Barker under at the hotel? A. Mr. Blaokbura

Q Mr. Blackburn? A. Yes.

Q You have shown me, or picked out Government’s Exhibit 37, a

picture of Harry Campbell. What name did you know Campbell

under at the hotel? A. Mr. Summers.

Q Do you recall the approximate date of the visits of Blackburn

and Summers at the hotel during the fall of the year IS 34?

A. No, sir, I oouldn’t recall the exact date.

Q Well, approximately. A. In the month of October, about the

middle of the month.

Q Did you have occasion to render any valet or room service to

either of those gentlemen? A. Yes, sir.

Q Do you recall at this time what rooms they occupied?

£ 1004 and 1005.

q Well now, Mr. Grant, did Summers and Blackburn arrive at the

hotel after Harrison and kr. James left the hotel? A. Yes, sir.

i

t

I
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Q Od you recall as to whether or not Summers and Blackburn were

accompanied by any women? A. Yes, sir.

Q I again show you this group of photographs and ask you if you

oan select from that group the women who accompanied Summers

and Blaokburn during the time you have referred to#

A. ( Witness examines photographs.

)

Q Any other women? A. Not at that particular time.

You have shown me Government's Exhibit 48, a photograph of

a Mrs. Katherine Barker? A. Yes, sir.

Q Was she with these men up in one of these two rooms 1004 and

1005? Yes, sir.

Q For how long a period of time did she remain? A. About three

day8.

3 Three days? A. Yes, sir.

Q Now, do you recall either Blackburn or Summers visiting the

hotel again after this time in October, that you have spoken

about ? A. Yes, sir.

3 What month was that in? A. Aroudd November and December.

Q The entire month of November? A. I don't recall any time in

November.

Q For approximately how many days were they guests there at that

time? A. About three or four days,

q Do you know whether or not Summers and Blackburn were at that

time, accompanied by any women? A. Yes, sir.

Q Oan you select „from that group of photographs the pictures of

the women who aooompanied them on that seoond visit to the

?JT4urarf^38»:
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UR. RE1JSCH: That Is objected to as being too remote.

THE COURT: He may answer.

Q You have handed me Government's Exhibit 39 , a picture of

Winona Burdette* and you state that she aooompanied Summers

and Blackburn on some ocoasionT A, yes, sir.

Q How long did she remain at the hotel during the time that

Blaokburn and Bummers were there on that second visit?

A. I oan't remember.

Q You can’t remember? A. Ho.

q Do you find any other women that accompanied these men at that

time? A. Kre. Blackburn.

Q Are you able to piok out her picture? (Witness examines

photographs.) A. I don’t see it here now.

q How, do you recall any guests in the rooms 404 and 405 during

the month of December, 1S34? A. Yes, sir.

q Do you recall an incident when the radio was ordered up in one

of those rooms? A. Yes, sir.

Q Do you know who occupied those rooms 404 and 405 at that time?

A. Ho, sir, I don't know the name of anyone occupying them.

Q Well, I show you this group of photographs again, and ask you

if you can seleot from that group the picture or pictures of

any person or persons who occupied those two rooms?

* (Witness examines photographs.)

q You have' shown «e the picture of Delores Delaney, in Govero-

A. Yes, sir.meat’s Exhibit 58
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q Did you take cars of the placing of the radio up in the room,

or not? A. Yes, sir. "• '

'

f-q Whs this girl, Delores Delaney, in the room at the time you

were installing the radioT A. Yea, air, there was two in

the room. . :
'

. :

q Two in the room? A. Yes, sir.

Q Two girlsT A. A lady and a gentleman.

q A lady and a gentleman and this girl? A. No, sir, just two.

UR. SULLIVAN: You may inquire.

CROSS-EXAMINATION

By Mr. Rensoh:

q Mr. Grant, when did you first know that you were going to be a

witness in this case? A. When I was subpoenaed by one of the

Government agents.

q That wa9 about when? A. That was on the 9th.

q The 9th of January? A. Yes, sir.

q Until that time you didn’t know whether you were going to be

brought here to testify? A. No, sir.

q You had never had anyone talk to you about that matter before

that time? A. I was only shown the piotures before,

q When were you shown some pictures? A. That was in the month

of January, as far as I can recall,

q Of this year? A. Last year,

q January of last year? A. Yee.

q . At the time these piotures were shown to you were you ;told

you were going to be oalled ae a witness in this case?



A. I can't reoall that.

3 Just how do you fix the tine that you claim Ur. Sawyer was at

the hotel as being early in the month of September, — how do

you fix that partioular time? A. I would say It would be

along about 3 o'olook or 3: 30 in the afternoon.

3 I don't mean the time of the day. I mean how do you remember

that it was the first part of September that you saw Ur.

Sawyer in that hotel? A. Well, I remember there wasn't

many guests in the hotel at that time of the year, and anyone

in the hotel that looked to me or appeared to me as a tourist,

I easily noticed.

Q Because there were only a few guests in the hotel and because

he appeared to you to be a tourist, you fixed the time as

being the first part of September, is that right?

A. I didn't understand that.

HR. RENSCH: "ill you read the question, please?

(Last question repeated by the reporter.)

A. That was one reason.

^ All right. 'Vhat other reasons were there of fixing the date?

I want to know how you remember the time. Did someone tell

you the time he was there? A. No one told me the time.

Q, No one has told you what time he was there? A. No.

£ Let me ask you, is around the first part of September the

T only time of the year when there are only a few guests in that

hotel? A* In other months there are a few guests in the

hotel,
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Q As a matter of fact, the summer season and early fall season

Is, I take lt» a quiet season in that hotel? A. Most of

the time is the quiet time in the summer and fall*

Q So the quiet season is not limited to about September 1st?

A. Well, I wouldn't say altogether, no, sir.

Q Would you say it is possible Mr. Sawyer was in that hotel on

July 1st, instead of September 1st? A. Ho, sir, I don't

remember his being in the hotel in the month of July, beoause

I was made hear
;
bellman at that time and it hadn't been over

a month.

Q When were you made head pellmanT.i' A. In the month of August.

Q Y^u were head bellman at the *?ime you claim Mr. Sawyer was

there? A. Yes.

Q How are you able to recall you had been head bellman for

about a month at the time he was there? A. Well, in this

particular way: I know ray daughter was going to school in

that month, and that is how I recall it eo clearly.

3 What month does school start down there in Miami?

A. Sohool started, — this month she was going away in the

month of September, in the early part of September.

Q Isn't it a fact, Ur. Grant, that you told this man who showed

you these pictures in January, that Mr. Sawyer had been in

^ that hotel the first part of September, didn't you tell him

that? A. I don't know anyone by the name of Sawyer.

q Did you tell him Mr. James had been in the hotel?

I A. Ihths month of September?
p

I Vi
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Did you toll him thatT A* Ho, sir.

fc
Did you tell the man who asked you In January, or who showed

you the plotures in January, that Sawyer had been in that

hotel, or that Mr. Janes had been in that hotel in the previous

September? A. Mr. James was in the hotel in September,

t Did you tell the man that? A. Yes, sir, in September.

I So you had some considerable talk with this man, is that right?

A. What man?

I The man who showed you the pictures? A. Ho, sir.

I Did you have any other talk with him exoept to tell him that

Mr. James had been there in September? A. Ho, sir.

; You did, didn't you? A. Yes, sir.

I
How long did you talk with this man? A. This gentleman that

aeked me about the man?

I About the pictures. A. The gentleman just talked to me.

; How long did you talk to him in January? A. I didn't talk with

him in January.

i ‘Then did you talk with him? A. With the gentleman who showed

me the pictures?

> Yes. A. I ju-?t talk d with him a few minutes about.

I You have told us that you saw these pictures first in January

of last year, is that right? A. Yefc, air*

l Someone showed you those pictures, did they? A. Yes, sir.

t Who was the man that showed you those plotures? A. The agent,—

1

the Government agent showed me the plotures,

l Do you know his name? : A. Ho* sir, I don't know him.
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Q.

Q

3

Q

Q

Q.

5

/a

2

&

By agent , you mean an agent of the Federal Bureau of Inves-

tigation? A. Yea.
there

Was/raore than one agent? A. There were two.

Are there either of them in the room at this time, — is there

any question about these men, whether you aee them or whether

you don't see them? A. I don't aee any now.

Have you seen them in the oourt room while you have been seated

in here during the course of this trial, — have you seen them
• A

*
*

% * .

in this room? A. In the room?

Yes, I mean before now, — have you seen them coming in and

out of the oourt room? A. Yes, sir.

How, how long did you talk with these two men?

A. I can't recall how long I talked.

You cannot recall how long you talked with them? A. No.

Was it a matter of fifteen minutes, or would you say nearly an

hour, or was it a half a day or a day? A. I can't recall how

long.

Did you talk to them more than once? A. No, sir.

Just the one time? A. Yes, sir.

This one time in January is the only tine that you talked with

these two men, is that right, — do you remember whether or

not that is the only time? Do you understand the question?

A. Yes, sir.

What Is your answer? A. I don't remember.

You don't remember whether you talked with these men more

than onoe, or not, le that oorreot? A. Yee.
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3 Have you talked with any person of the Bureau of Investigation

in; 3t. Paul since you have oome here about the matter of your

testimony here? A. Just once.

Q Did you talk to these sane two men? A. I didn't say I

talked to the same two men.

Q You talked with someone? A. Yes, sir.

Q On this first occasion, or just only that you recall when you

talked with these special agents, did you tell them all that

you have told here in the court room today about these other

people that were in this hotel, and out of the hotel and

about the serving of beer and about the valet service, did you

tell them all of that? A. I did.

Q You don't know how long it took you to go over that ground?

A. No, sir.

9. Did they tell you anything about what had happened there?

A. No, sir.

3. They did not? A. No, sir.

'i Did you tell all this with their asking you questions, or just

go ahead and tell it without your being questioned?

A. They asked rae.

Q They asked you questions, i6 that right, — did these agents

ask you questions? A. No, sir.

Q Did they ask you any questions at allT A. Yes, sir.

Q Where did you talk with them? A. Right here.

Q Where? A. Right here.

Q In January? A. No, sir.
* ''
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q There did you talk with them in January of 1935T

A. I don't understand that.

MR. REN5CH; Will you read the question, please.

(Last question repeated by the reporter.)

Q Do you understand that? A. Yes, sir.

Q Just answer it, please.

THE COURTS Was it Miami, Florida, or tell where it

was.

THE WITHERS; Miami,

q Was it in Miami? A. Yes.

q Whereabouts in Miami? A. At the hotel,

q At the El Commodore Hotel? A. Yes, sir.

q Whereabouts in the hotel? Did they talk with you at more

than one place in the hotel? A. Just one place,

q At what place was it? A. I an trying to, —
Q If you can't remember, Just say so and we will go on. Well,

do you remember where you talked with them? A. In the hotel.

Do you mean upstairs or down?

q Do you mean whether it was upstairs or downstairs?

A. Downstairs.

q Are you sure about that now? A. So far as I can recall,

q Was it in the lobby or where was it downstairs? A. At the

desk. .

1 t.

Q Wgje you behind the desk and they in front of the desk?

A. Alongside of the desk. . .

q Were you both on the same side of the desk? A. Yes, sir. I
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didn’t understand that.
' '

ft
Were you both on the sane aide of the desk, you and the tvo

agents? A, Ho, sir, I was on the side.

Q Where were they? A. They were standing on the side.

3 The same side? A. They were on the side.

I* it your answer they were on the sane side? A. No, sir, I

wouldn’t say on the same side.

Were they on the other side? A. They were standing at the

desk, and I was close to it.

You were standing at the desk. Is that right? A. I was

standing at the desk.

Did you stand there all the time that you talked about this

matter? A. At that time I did.

x They never talked to you at any other time, did th°y?

A. I can’t recall any other tine.

Q Did they stand at the desk with you all the time when they

talked with you? A. Just at that particular tine, I

remember.

3 So the only talk that you had with these agents at any time

was at this desk at the hotel, is that correct?

A, Yes, sir, that is all I know.

3 Did these agent 9 have any memorandum or paper they were making

notes on at that time, do you remember that, — are you having
i . ....

some trouble with your memory? A. Ho, sir.

1

\ Is there anything wrong with your memory? A. Hot that I know

of. : - ’
” ' ’

'
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talked with you, or notT A. I don't remember*

3' Any of these things that you don't remenber. Just tell me,

that is all you have to do. TXiring that talk did either the

agents or yourself go and sit down at any writing desk, do

you remember? A. No. .

3 Is it your answer that you don’t remember? A. I don't.

3 What time of the day was it when the agents talked with you,

do you remember the time of the day? A. It was in the

afternoon.

3 Were you on duty at the timej A. Yes, sir.'

3 You were working at the time? A. Yes, sir.

3 Was anyone else present besides yourself and these two agents

while they talked with you? A. No, sir.

3 Since the first part of September, when you say that you saw

this man who is seated behind me, in that hotel, have you seen

him again except in this court room? A. Not since the

month of September.

3 So between the month of September, 1934, and the matter of a

day or two, or three ago, when you saw Mr. Sawyer in the

court room, you haven't seen him? A. Since September?

2 1934. A. No, sir, I haven't seen him since September,

1934 , until the present time.

I You are not sure he is the man that you knew in your hotel as
>

Mr. James, are you? A. Yes, sir, I am quite aura.
• - i. r. i..> v • « -.» i v

l You feel quite eure of that?
,
A. Yes.

L
i ; , ; . .

-
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Q You are quite sure it was in the first part of Sept ember , Is

that right? A. The early part of September.

- HR. RENSCH: That is all.

REDIRECT EXAMINATION

By Hr. Sullivan: ,

MR. 8ULLIVAN: Just a few questions, your Honor. I
I

have a number of bellboy call sheets, your Honor, and I would

like to put them in evidence. Z do not like to have them

marked separately. I can put them in an envelope, if that

is agreeable to the Court and have them identified that way.

THE COURT: Identified by this witness?

UR. SULLIVAN: The bellboy call sheets, as I under-

stand, the bellboys maintained a sheet and put down the

entries themselves..

(Envelope containing bellboy call sheets
marked by the reporter for the purpose
of identification as Government’s Exhibit 101.)

Examined by
Mr. Sullivan:

Q Now, in this El Commodore Hotel, in the month of September,

|
the call sheets, — a bellboy call sheet was kept, is that

right? A. Yes, sir.

Q Now, assuming that the bellboy gets a call from one of the

rooms to render some service, does the bellboy do anything in

oonneotion with marking any writing on this bellboy call sheet?

A. tfes, sir.

Q, What docs he do? A. He writes down the time he is leaving

and what room he ie booked from.
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Does the bellboy actually write It hiaeelf? A. The bellboy,—

Q Does the bellboy that goes to the room, does he make the

•_ writing on the bellboy call sheet or not? a. That depends If

there Is many boys around.

Q I am going to show you this list ftf call sheets, and the first

sheet is dated September let, IP 34, and ask you if you will

go through that sheet and indicate, as you cone to it, any

entry made by yourself, — any writing put on there by your-

self. A. Yes, sir.

Q How, what is the date? A. That is the ninth month and the

first day, 1934.

HR. RENSCH: 1 move that the answer be stricken out

for the purpose of an objection. I object to the witness

testifying to the contents of any written instrument that is

not in evidence.

THE COUP?; Objection sustained.

2 Now, did you have anything to do with the preparation of that

call sheet? A. Yes, 8ir.

5 Hiat did you do in respect thereto? A. I dated down the

time I was assigned to that special room.

jb You dated down the time that you vi3ited in that room?

A. Yes, sir.

I That entry is in your own handwriting? A. Yes, sir, that

^.8 ay handwriting.

THE COURT; And the date also?
i _

l And the date is in your handwriting and the hour and so forth?
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A. Yes, air, that is my writing.

MR. SULLIVAN: At this time I offer in evidenoe Just

so much of that exhibit 101 as is actually recorded by the

witness himself.

TH7? COURT: 1 suppose you will have to first identify

when it was recorded.

MR. SULLIVAN: t was going along the other way before,

-

THE COURT: Can he identify the sheets?

MR. SULLIVAN: There is a number of them.

THE COURT: Has be a notation on the sheet that he put

oh it himself?

UR. RENSCH: If I may look at them we might be able

to save ooae time. These calls listed do not indicate the

occupant of the room at the time the calls are made?

THE WITNESS: The list indicates whatever you are

assigned to that room, they put down the correct time.

MR. RENSCH: The correct time, and the room number?

THE WITNESS: Yes.

!!R. RENSCH: But not the name of the occupant?

THE WITHERS: No.

!£R. RENSCH : I suppose you were making calls to rooms

1004 and 1005 before September 1st, and after September 1st,

or before Mr. James and Mr. Harrison were there?

THE WITNESS: I did make a call to 1004 and 1005
f

before and after.

MR. RENSCH: Is there anything on this oall sheet
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that would indioate any call made hare wae made upon Ur. James

and Ur. Harrison?

THE WITNESS: Yes, sir.

UR. RENSCH: Will you point out what there is In

there that would eo Indioate?

THE WITNESS: That is not my handwriting there; that

is not my handwriting there. (Indicating.)

UR. RENSCH: I am asking you td point out anything

to me, anything on these sheets that will indicate to you

that the particular call was made either upon Ur. James or

Ur. Sawyer.

MR. HSI8EY: Mr. Harrison.

MR, RENSCH: Or Mr. Harrison, that is correct.

THE WITNESS: That is one there.

Examined by
lir. Rensch:

Q What is there about that that indicates that that cell, —
strike that out, — is there anything to indioate whether

this cell was for Mr. Harrison or for Mr. Janes? A. At that

time, —
Q Answer yss or no. A. There is nothing on those sheets.

Q, So the fact of the matter is that this does not dispute, or

in any way indicate on the face of it that that service was

rendered to either Ur. Harrison or Ur. James? A. .It was

rendered to room 1004, —
Q You answer my question, — is theie anything on that sheet

that indicates to whom that particular service wae rendered,--
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doe a it appear upon that sheet of paper? A. I don't under-

stand it. „

Does Anything appear upon that sheet of paper to indicate to

you the person to whom that service was rendered at the time

indicated? A. It says, —
3 Answer that yes or no.

UR. SULLIVAN: I submit the witness should be given

an opportunity to answer it.

Q If you don't understand me, you tell me you don't understand

me, and I will reframe the question. A. I don't understand

what yousay.

Q I want to be perfeotly fair with you. My question is, is

there anything about this entry that you have indicated, that

shows to what person that particular service was rendered at

the time indicated. Answer yes or no. A. 1004, —
Q Answer that yes or no, please.

MR. SULLIVAN: I ask that counsel be instructed to

permit the witness to explain his answer.

THE COURT: There probably isn't anything.

MR. R2H30H: No.

THE COURT: Why ask him that.

MR, REN3CH: Because if there is not, I want to

eliminate it.

THE COURT: Why take & lot of time to show it?

> UR. REWSCH: Only he says there is.

Q If there is nothing there* will you pass on to another entry



in there that indioates to whom the service which la placed on

that paper wan rendered, not the room, but the person, and if

there ie anything on that to indicate it, say so, and we will

shorten this. A. 1004 on this one sheet right here,

thie is my writing here.

3 What is there about that that indicates to what person the

service was rendered, — what is there about that sheet upon

that paper that shows that?

at 13:04.

A. It shows service to 1004

. THE COURT: The Oovernraent doesn’t contend there are

any notations or marks that indicate the service was rendered
i

to either Mr. James or Mr. Harrison, and if the Government

doesn't bo contend, why go into it?

MR. RENSCH: If the Government will admit it, they

do not contend it, —
34R. SULLIVAN: I will admit on the record because

there is nothing to indicate the nature of the service or the

person to whom the service was furnished, but it does refresh

the witness' recollection as to that period of time.

THE COURT: That is what I assume was the purpose of

the offer. It is simply he had during that period of time

visited rooms 1004 and 1005.

MR. RENSGH: The witness has already testified he

visited the room previous periods and later periods. I ao

trying to boring out this could not have been during the time,

when he visited James or Harrison.
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THE COURT: That is a natter of argument.

UR. RStfSCH: In view of that admission, I object to

the introduction of that exhibit on the ground that It has no

probative value and merely tends to encumber the record.

MR. SULLIVAN: I was going to have the witness isolate

the visits be has made# and then make the offer. ’?e can do

that during the recess.

Examined by
Mr. Stilllvan:

(Recess.)

1 During the recess you roads a check mark on certain entries of

this Governments Exhibit 101T A. Yes.

£ And those lines that you checked with an X mark do they indicat

service that you rendered to rooms either 1004 or 1005?

A. Yes, sir.

* Are those lines or entries where you placed a check m- rk, are

those lines in your onn handwriting, the figures and the words

that appear thereon? A. Yea, air.

V"ere they made at the time that you did the things set out in

the exhibit?

on the record.

A. At the time I served them, I put it down

Q From September 1st, 1934, up to and including September 12th,

do you reoall how many entries you made on this Exhibit 101#

do you recall the number? A. I recall the number of times

that Z visited this room from September 1st to the 12th?

3 Tee A. About 10 or 11 times.

MR. SULLIVAN* At this time I offer In evidence just



so muoh of this Government's Exhibit 101 as Is oheok marked by

be witness.

THE COURT: How that he has stated he visited it 10

or 11 times, what probative value is there to it?

VR. SULLIVAN: It has none except to corroborate

this witness* testimony on the stand.

MR. RENSCH: It has no probative value, and I make the

objection.

THE COURT: I will sustain the objection. He states

he was there 10 or 11 times. If anybody wants to dispute it,

you may offer it, but I do not see that that record, in the

light of his testimony, will be of any particular value to the

jury, and I think, as oouneel says, it has a tendency to

encumber the record.

.VR. SULLIVAN: The reason I made the offer was be-

cause of the line of questioning on the part of Mr. Rensoh.

1*R. RENSCH: That was for the purpose of laying a

foundation for that very objection.

Examined by
Ur. Sullivan:

of
Q Now, did you room either/the men Harrison or James?

A. Yes, sir, I roomed them.

q Do you know what date you roomed those two men? A. On the

first.

Q Of September? A. Yes, sir.

Q 1934? A. 1934.

Q Do you know how many bags you took up to the room? A. In all
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I took about three bags. ' ' :••••

MR. 3ULLIVAH: I think that is all.

cross-examination

By Mr. Rensoh:

Q When you say you roomed them on September let, are you relying

upon the entry that appears in that Exhibit 101, that Ur.

Sullivan himself attempted to give you that date?

A. That is the date I roomed them on.

Q Just answer my question, if you please. A. Yes, sir, that ie

my handwriting down there, and I remember that.

Q You are depending upon that memorandum that appears there to

fix the date, September 1st, is that right? A. Not to fix

the date, but that is the date of ray handwriting I roomed them.

Q Perhaps you don’t understand ray question. I am asking you

whether or not you are depending upon that memorandum to give
i

you the date upon which you roomed these men. A. At the
I

present time I remember the date by the records.

Q You remember from that record? A. Yes.

Q, Without that record. have you any independent recollection of

your own or any memory of your own to fix that date?

A. Well, I couldn’t say exactly or remember, but mostly by

the reoord on the paper*.

% All that that reoord on the paper shows to you is that you

roomed somebody on September 1st, is that right? A. I

roomed Mr. James in 1006*

Will you show me on the reoord where it so indicates, please?
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MR. SULLIVAN: I will reoffer the exhibit.

THE 00URT2 I will reoelve 101 in svidenoe, if tome

point la made of it. . >
.

-

MR. RENSCH: May we have an exception?

THE COURT: 101, with reference to the notation made

by this witnese may be received in evidenoe.

MR. SULLIVAN: Any further questions?

Examined by
Mr. Rensch:

5 Ur. Grant, who did you room in 1005 on August 1st, 1934?

A. I don't remember.

Q Do you remember any person that you roomed in the room in the

entire month of August, 1934? A. No, sir, I don’t remember

anybody.

$ Do you remember any person that you roomed in 1005 other than

those two whom you have testified, in the month of September,

If 34? A. No, I don’t recall any special person.

Q, Do you remember anyone that you roomed there in the month of

July, 1934? A. No, sir.

Q The only persons that you remember putting in this room during

the year 1934, is Hr. James and Mr. Harrison, is that right?

A. In the month of September?

Q I am talking about the whole year of 1834, they are the only

two persons you now remember being put in that room?

A. The only two persons I have reason for rembmbering.

Q I am not talking about the reason. I am talking about whether

you do remember any others? , A. No, sir
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Q You do remember very definitely* however, about Mr. James and

Ur. Harrison In thoea two room*? A. Yet* air.

Q And at the time that you have stated? A. Yes, sir.

UR. RENSCH: That is all.

MR. 8ULLIVAH: That is all.

(fitness exoused.)

/ .-? -r,

‘

.

-* * T
'
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WILLIAM M. JOHNSON

Called as a witness for and on behalf of the
Government, being first duly sworn, testified

_ as follower

DIRECT EXAMINATION

By Mr. Sullivan:

Q Your name is William Johnson! A. Tee, sir.

Q Where do you live! A. Miami, Florida.

Q Talk out a little louder. A. Miami, Florida.

Q What is your present oooupation? A. Bellman at the

El Commodore Hotel,

THE court: Just get rid of that ohewing gum.

Q Did you work for the El Commodore Hotel during the fall of the

year 1934T A. Yes, sir.

Q When did you commence working for that hotel at that time?

A. The exact date I wouldn't know, but it was in October.

MR. HEISEY: What was that?

THE WITNESS: October.

Q How long did you continue to work for the El Commodore Hotel

at that time? A. I oontinued there for, I would say, eight

weeks anyway, — I couldn't remember definitely.

1 V/hat were your duties at the El. Commodore Hotel? A. As

bellman, serving guests and rooming them, and giving them room

service.

Q Do you recall any guests stopping at the EL Commodore during

the period of time you worked there unde! the name of Blaokbusf

A. Tee, sir, I do. ’



ft Now, these people you knew as Blackburn at the hotel, were they

man and woman! A. Man, — mother and son is the way I knew

ft The mother and the eon? A. Yes, sir.

ft F*om this group of photographs will you pick out, if you are

able to do eo, the photographs of those persons that you e«*w

at the hotel and whom you knew as Blackburn, the mother and

her son. (Handing exhibits to the witness.) Bill you hand

them to me. In answer to that question or request, you hare

handed me the picture. Governments Exhibit 43, of Fred

Barker, and Government's Exhibit 48, Kate Barker, and you knew

these two persons while they were stopping at the hotel under

the name of Mr. Blackburn and Mrs. Blackburn? A. Yes, sir.

ft Do you remember of the Blackburns having any guests at the

hotel while they were stopping there? A. Not as I can re-

call, I don't.

ft Did you lately go to work for the Blackburns? A. Yes, sir.

ft The Blackburns, as I understand it, moved away from the

hotel? A. Yes, sir.

ft Do you recall the approximate date when they moved from the

hotel? A. The date I couldn’t recall; it was in the

period of time when I told you I worked for six weeks,

ft
Well, with reference to the month, are you able to say as to

the month when these people left the hotel? A. I will say

* around the 13th or 15th, or somewhere in there,

ft Of what month? A. Of October.

ft When did you start to work for the Blackburns? A. The exaot
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data, I wouldn’t know, but they checked out, I think it was

Sunday morning or Monday morning, rathar of the following day

I mentioned.

Q About October 13th? A. Soraewheres in there.

Q You started to work for the Blackburns on the following day or

so? A. Yes.

$ Where ware the Blaokburns living at the time you oommenaed to

work for then? A. Well, at the time I started to work

with them, was in Okalawa, Florida.

£ Near what lake is that? A. There is a lake there, but I

Just can't recall the name.

3 Do you recall Lake Weir? A. That is it.

Q How long did you continue to work for the Blaokburns at this

lake? A. I will say approximately three weeks.

Q Now during the time you were working for the Blackburns at

Lake Weir, do you recall any visitors the Blackburns had there?

A. No, sir.

Q I will show you this group of photographs and ask you if you

can select any photograph of any person who may have visited

the Blackburns at Lake Weir or at the hotel before the Black-

burns left? A. I am not positive of it, but that resembles

the man that went up with us.

1 What name do you know this man under? A. Summers.

2 You have shown me Government's Exhibit 37, Harry Campbell?

A. Yes.

I Did a Mr. Summers aooompany the Blaokburns up to Lake Weir when

5.
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you wont with them? A. Tee.

Q Do you find any other person in there? - A. Ho sir. There

wsb just the four of us there.

Q Just the four of you at Lake Weir? A. Tea, sir.

Q Well, do you find in that group of photographs the pictures of

any person who visited the Blackburns at the El Commodore

Hotel? A. I don’t find anyone that visited them there.

Q Of that group of photographs do you find piotures of pny persom

whom you saw in and about the El Com-aodore Hotel while you were

working there? A. Ho, sir.

Q When did you quit working for the Blackburns that you reoall?

A. Well, after I said I left the hotel, three weeks after I lef-

the hotel, — I worked for them three weeks.

3 If you worked for them about the 13th of October, you returned

back to Miami then after finishing with the work, did you?

A. Yes.

$ That would bring you back to Miami about the first part of

November? A. That is my reoolleotion.

HR. 8ULLIVAH? You may inquire.

MR. RBKSOH: No questions.

THE COURT: That Is all.

(Witness excused.)

\ - ?

*



JriJsral Surrau of Iitursflgation

Unitrb States Department of Husttce

K

1448 Standard Building
Cleveland, Ohio

April 16, 1937.

Director,
Federal 3ureau of Investigation,
Washington, D. C.
t>

RREKIDRe:

Dear Sir:

Enclosed herewith is a clipping from the Cleveland
Plain Dealer of April 16, 1937, captionedyfcft._S. Will ITame^

9 I.!ore_ICarnis Aids.” The article sets forth that United
States Attorney E. B. Fteed of Cleveland and Assistant
Attorney General Brien I'cllahon were in conference in

Washington, D. C., and that it was decided to seek indict-
ments of nine Toledoans next week on charges of having har-
bored members of the Barker-Karpis gang.

The article concludes with the following:

"Uc'.Iahon declined to discuss the government’s
plans .... on the ground that it would serve as
a warning to those involved, but acknowledged the
indictments would be sought."

Very truly yours,

'Sj. P. MacFARIAIID,

Special Agent in Charge.

ejw:ljc

Enc. 1
7-1 ! D L'.h

Dcc - Chicago
Cincinnati
E. J. Connelley, Newark, N.J.

7-574- lo
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CLEVELAND PLAIN DEALER

Cleveland - Ohio

April 16, 1957

UTFWILL NATO

Indictment of Toledoans as

.Helpers in Hide-Out

Will Be Sought

Indictment of nine Toledoans al-

leged to have harbored Alvin Karpis,
co-leader of a Barker-Karpis gang,
while Karpis was a fugitive from
justice, will be asked from a federal

grand Jury meeting in Toledo next
week, an Associated Press dispatch

from Washington said yesterday.
The decision to place the govern-

ment’s evidence before the grand
jury followed a conference in Wash-
ington between United States Dis-
trict Attorney Emerich B. Freed of

Cleveland and Assistant Attorney
General Brien McMahon, chief of the
criminal division.

Karpis Is serving a life sentence
at Alcatraz Federal Prison for the
kidnaping of William A. Hamm, jr„

wealthy St. Paul brewer, in 1933. It

is believed the indictments will be
asked in connection with this case,

which carries a heavier penalty than
mail train robbery.
Karpis and his gang held tip and

robbed a mail train at Garrettsville,

O., Nov. 7, 1935, when they got
$46,000. It was in connection with
this crime that Karpis and three of
his gang were later arrested.
Fred Hunter and John Brock, two

of the gang, pleaded guilty here
week ago before Federal Judge Pau
Jones in connection with the mail
robbery. Hunter was given 25 years
in Leavenworth (Kan.) Federal Pen-
itentiary. Brock is still in County
Jail awaiting sentence.
Two others, Joseph Roscoe, Toledo

underworld character, and John
Zetzer, Port Clinton (O.) marine ga-
rage operator, pleaded guilty to

charges of *»eing accessories After
the fact. Roscoe was given seven
years and Zetzer three.
McMahon declined to discuss the

government’s plans, - the dispatch
said, on the ground that It would
serve as a warning to those involved,
but acknowledged the indictments
would be sought.
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married and has two small children, while the other, whose name is

Catherine letts, is single. Ke stated further that some few roomers
lived at 17 S.E. 6th Street but that he could not recall their names*

Neither the true name nor any of the known aliases of
Miltonxett was familiar to Carrier Dundon. Lett’s photograph, as well
as that of his wife Lucille Parris, was displayed to him but he could
not recognize either as that of a person whom he had seen around the ‘

premises in question* jr
; j

»
•

.

' i, Reference to the Miami City Directory for 1937 reflected
that Edwanryleady and wife Lou .reside at 17 S.E. 6th Street. Also listed
at this address was Mrs. Zoe R*wBetts* ?

-4 • - . > *

*
'

' «

*

'i - ... .
• ... .

* ‘
-

•

<

f

The writer made observations in the vicinity of 17 S.E. 6th
Street, during the day and on the night of April 12, 1937, but no one ap-
proximating the descriptions of Milton Lett and his wife was observed.
It is also stated that no automobiles bearing out of State licenses were
observed, either parked on the immediate premises or in the immediate

* neighborhood*
.

5 < l .

• ;•

*

'n
,

*. -* ^

Mrs. Maude Ximanies, 23 S.E. 6th Street, which is next door
to the house occupied by Ed Keady and his family, was interviewed. Mrs.
Ximenies advised that she has resided at her present location for e^proxi- v

inately four years and that the Needy family were located in their present
home when she moved into the neighborhood. She said she has talked with
various members of the family and is more or less friendly v.-ith them hut
would not dassify them as close friends. She stated, however, that she has
ascertained through conversations ivith other persons in the neighborhood
thet they are an old and well respected family. She advised that Edward
Keady and his wife are in their 80 ’s and have been practically invalids
for years because of their feeble condition. Keady was formerly a car-
penter and contractor. She stated that a daughter, Mrs. Zoe Eetts, re-
sides at this address and that Mrs. Betts has two daughters, namely,
Catherine Betts and Mrs. Leo Dillard. She stated that the husband of
Mrs. Dillard and their two small children also reside on. the premises*

Mrs. Ximanies stated further that two young men roomers
occupy a room in the Keady house and that another man who is middle aged
occupies another room. She said that there are two apartments located in
the house, which is a very large structure and that these apartments are
occupied by young married couples. In response to questions it was ascer-
tained that she has talked in person with all the people who reside at the
Keady house* Mrs. Ximanies was shown photographs of Milton Lett and his

wife and she stated there wae no one living in the house who resembhd these

persons in any way*

t
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In response to further questions Ilrs. Ximenies stated that

Ed Eeady and his v:ife are originally from sorra place in Oklahoma and
that they have a grown son possibly fifty years of age, who still re-
sides in Oklahoma* According to her, this son, his wife and a niece
visited in Miami during the summer of 1936* She also advised that
sometime during the year 1936, the son from Oklahoma was involved in

some sort of difficulty with the law and spent some time in jail;
that his parents were very worried about him and got in touch with
a local lawyer about his case. She advised further that bhe has
talked with Mrs. Betts concerning this brother and that Mrs* Betts
feels very bitterly toward him for the trouble he has caused their
aged parents* < / , „

•

Mrs* Ximanies stated that she feels sure from what she
has seen of the Keady family that they would have nothing to do with
anyone who was operating outside the law; that they have gone through
a lot of trouble because of the son who resides in Oklahoma and they
helped him in the past only because he is their son#

The facts ascertained through the above investigation
would indicate that the letter addressed to Grove^XjIeady at 230 E*

Xyler Street, Tulsa, Oklahoma and postmarked Miami/* Florida, April 3,

1937, was from one of his relatives*

- 3 -
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KIDNAPING; OBSTRUCTION OF
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ft:

SYNOPSIS OF FACTS:
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-
' A gLatter addressed to Miss Dorothy Keady,-.*?

230 E. Xyler, Tulsa, Okla., April 2, 1937, ;

i from Box 322, Manitou, Colo., seat hy Leona
Tcaul^fins of Manitou., neighbor of Miss Keady

during the latter's visit there lest summer.

- RUC -

: -

ws«:>

v

-V|- V £

v REFERENCES

DETAILS:

Letter from the Oklahoma City Field Division to the Miami
Field Division, dated April 7, 1937.

AT MANITOU. COLORADO :

George Koenen, clerk in the Manitou Post Office, advised that Box 322 ie

issued to Elmer Caulklns, who is a CCC worker, and who lives two houses up
Deerpath Avenue from the Standard Service Station on the highway*

f’ g

At the Caulklns home Mrs. Elmer Caulklns and her two younger daughters were
interviewed and it was ascertained that another daughter, Leona, age 20,
wrote the letter to Mise Dorothy Keady, whom she met when Miss Keady was in
Manitou last summer. This was from the early part of July until about August
11. Dorothy Keady, age about 17, was in Manitou with Mr. and Mrs. Archer, who
had three email children with them. Dorothy was employed to watch the children
at the time. They lived at the next house up the hill, and became acquainted
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with the Caulkins as neighbors. Dorothy has written that she might
come again this summer, if the Archers come.

Hiss Florence Caulkins, age 13, stated that she was with her sister,
Leona and Dorothy Keady when they were together, and Dorothy had said
that due to the fact that both of her parents are dead, she lives with
her aunt and uncle at Tulsa. She did not state what this uncle did nor

who he was. However, she did tell the Caulkins girls that Mr. Archer
was an oil man. Dorothy went by the name of/Hatfield while she was in

Manitou, and told the Caulkins' that she used both this name and the

name, Heady.

REFERRED UPON COMPLETION TO THE
OFFICE OF CRIGIH.
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JI. ^Beparfatent of $uBixtt

Post Office Box 812
Chicago Illinois

(

April 16 | 1937

\

Director
Federal Bureau of Investigation
Washington, D.C.

RE: BREKID

Dear Sir:

/' Reference is made to your letter dated April 5,

/ 1937, relative to a letter dated December 22, 1936,
requesting that the activities of Bettyv^racy, former
fiancee of Dr. Joseph P^Moran, be checked. Please
refer tottte report of Special Agent V. E. Criss, Chicago,
Illinois, dated January 19, 1937.

If further investigation is desired please
advise.

Very truly yours,

VEC:FB D. M. LADD w
7-82 Special Agent in Charge

cc Cincinnati

V: s'/'' I J?£3RECOKDED
&

INDEXED.
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Fred Puckett and Earl^Randolph, Muncie, Ind.,
identified photographs of Turic/lfrennan and /

Joe/White, whom they well knew to be distinct
individuals, thus disproving supposition of
Charles "One Arm Volf" that they might be one
and the same person. TTere unable to give
present whereabouts of Turk Brennan and did
not know Ben soc^/feroves. Randolph, former Muncie
Chief of Police

1

, believes Nellie^Brown, 620 E,

New York St., Indianapolis, /Ind,
, a former fence

of the Chapnan mob, may know where Turk may be
located, and he will attempt to procure informa-
tion concerning him from her. Pet^Barlow re-
cognized photograph of Joe 'Shite, but did not

know Brennan or Groves*
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Letter to Cleveland office dated 2-12-37; letter
from Cleveland to Indianapolis office deted 3-30-37;

reports of Special Agent Eugene X. Humphrey, Indian-

apolis, Indiana, 3—27—37 and 4—8—37,

Details: At Muncie, Indiana

Sheriff Fred 1. Puckett of Delaware County, former Chief

of Detectives of the Muncie Police Department, who apprehended
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Chapman in 1924, when furnished with a photograph of Turk Brennan re-
ceived from the Cleveland office with reference letter dated March 30,

1937, and a photograph of Joe White obtained at the Indiana State Bureau
of Criminal Identification, immediately identified them as separate and
distinct individuals, whom he well knew through his investigation of the
Chapman mob’s activities in muncie and elsewhere as pointed out in the
reference letter of the Indianapolis office dated February 12, 1937, He
intimated that he thought "One Arm Wolf" was well acquainted with "Big
Turk" As Brennan was known to him, but for some reason was attempting to
conceal his affiliation with Brennan by saying that he thought Joe White
end Turk Brennan were identical, Puckett related that he had been unable
to obtain any information as to the present whereabouts of Turk Brennan
or Benson Groves, but in the event that he did, he would immediately notify
the Indianapolis office.

Agent interviewed Earl Randolph, former Chief of Police, Muncie
Police Department during the Chapman activity, who is now head of the fac-
tory police at the Warner Gear plant #3, He observed the photographs of
Brennan and White, referred to above, and immediately identified them as
being distinct and well known members of the Chapman crowd. He stated that
he has not seen or heard of Turk Brennan since 1933, at which time a re-
porter on the Chicago American informed him that Turk and his brother Phil
were running a gambling joint in Flint, Michigan* He could not recall the
name of this reporter. Randolph, when questioned as to possible contacts
or associates of Brennan, advised that he believed Nellie Brown, 520 Bast
New fork Street, Indianapolis, Indiana, a former fence of the Chapman crowd,

might know where Turk Brennan is at the present time as be thinks she has
maintained her connection with the remaining members of the mob through her
operation of a rooming house at this address which is frequented by persons
with criminal tendencies,

~

Mr, Randolph advised against a direct contact with her by a
Bureau agent, stating that she was very close mouthed and would undoubtedly
refuse to disclose any information in this regard which she might possess

if she knew she was being questioned by a law enforcement officer. He
further mentioned that since he resigned from the Muncie Department he has
frequently visited Nellie Brown's place with a group of his male friends
and she has always provided them with a rather lively "party". On oc-

casion she has mentioned to him casually seme of her activities and con-

tacts with the members of the old crowd. For this reason he believes that

he may be able in the near future to get in touch with her and obtain per-

tinent information as to the present whereabouts of Turk Brennan. Randolph

did not identify the photograph of Benson Groves as that of anyone he had

overbad any contact with and could give no information whatever concerning

him. He assured the reporting agent that in the event he procured any data

on Turk Brennan or Benson Groves he would immediately notify the fridianapolie

office, the address and telephone number of which was left with him.

2-
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Pet© Barlow, proprietor of Barlow's Beer Tavern, 501 South
Mulberry Street, identified the photograph of Joe White, and advised
that he was well acquainted with him. He recalled White having been
nicknamed Turk by the Chapman crowd in Muncie and mentioned that his
present wife, Lucille Barlow, was formerly Joe White’s wife. Barlow
did not identify the photographs of Turk Brennan and Benson Groves
as- those of persons he had been in contact with, and he stated that he
was positive that his wife, who was not available for interview, had
no information whatever concerning these individuals as he had never
heard her mention their names.

Inquiry was made of Puckett, Randolph and Barlow regarding the

present whereabouts of Kirby Davis, formerly of Muncie, Indiana, who

is mentioned in the reference report of Agent Humphrey dated at Indian-

apolis March 27, 1937, as being an associate of Joe White, but nega-
tive information was obtained,

*' y '

Mrs. Bay Davis, 818 North Mulberry Street, sister-in-law of

Kirby/pavis, advised that she and her husband last knew definitely that

Kirby was residing in Chicago, Illinois, during the summer of 1936 and

the fall at an address known to Orey Davis, a brother who lives at 900

North LaSalle on the first floor and has a telephone Lincoln 2154. At

that time Kirby was engaged in selling vacuum cleaners for an unknown

concern. Since Kirby Davis is indicated as being a contact of Joe White

but not of Turk Brennan, the matter of ascertaining his present where-

abouts is being left to the discretion of the Cleveland office.

At Indianapolis, Indiana

On April 16, 1937, a routing slip was received from the Cleveland

office advising that "Turk Brennan was in custody in New Jersey"and fur-

ther advising that leads in the Indianapolis Division territory seeking

to locate him may be disregarded.
} _

'

•
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On April 9, 1937, a letter was received by the St, Paul Division
from Hon, George F, Sullivan, United States Attorney, dated April 8, 1937, advis-
ing that the pending indictments in the Hamm and Bremer cases which have appeared
on the calendar from time to time, were on the motion of the ^nited States Attor-
ney stricken from the calendar by the Court, and the Court further ordered and
directed the Clerk to withhold such indietments in her office until further order
of the Court, 3y this procedure the indictments still remain alive and are with-
held in liie Clerk*s Office without any disposition.
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This investigation was made by Special Agent W, H,’ Espoy and the
writer:

v
^£VA'''" ,0".

‘ - •'
• ‘ - - • *• - • -

Mr. Sam Kitchin, Sheriff of Twiggs County, Jeffersonville, Georgia,
informed that the criminal connections of Mrs. 0. D. fountain consist in her close
association with bootleggers in the vicinity. He said that her husband, Obe D,

I’ountain, before his death following a rattlesnake bite last September, had been
engaged in bootlegging for a number of years, and had served sentences for his boot
legging activities, A photograph of Benson Groves was displayed to the Sheriff and
he asserted he had seen Groves at Jeffersonville but he could not place his connec-
tions or the time he saw him. Continuing, with reference to Mrs, Fountain, he said
that she lives about a half mile from a back country road that runs between Jeffersonf
villa and Gordon, Georgia, the house being located near the Twiggs and Wilkinson
County line about six miles from Jeffersonville and nine miles from Gordon, He said

the home of Obe Fountain* s widow is situated in Twiggs County at the edge and between

two swamps in a vicinity known aa the Fountain settlement, and that any of the

Fountains and almost anyone else in that vicinity would harbor any kind of criminal.

As to Mrs, Fountain, he stated her husband always made his living bootlegging corn

whiskey and that no doubt _&ra< Fountin is carrying on the same occupation for a live-
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Sheriff Kitchin said that he would be glad to go into the
Fountain community unsuspectingly in the near future and pick up Groves,
if he is in there. He said that he believed he could find out* through
informants, whether Groves is hiding out in that settlement or one of
the adjacent swamps# where it would he possible for him to have employ*
ment at some whiskey still* He suggested that Agents give him an
opportunity to effect an apprehension in this manner and that Agents not
disclose their identity to Mrs. Fountain in the investigation at her
home, inasmuch as to do so would undoubtedly result in "flushing" Groves*
Mr. Kitchin requested a photograph of Groves, and the Cleveland Division
is being requested to furnish the Atlanta Division with one of Groves*
photographs for the use of Sheriff Kitchin* _

J* H* Cannon, Deputy Sheriff, Jeffersonville, Georgia, upon
interview, furnished the same information with reference to Mrs* 0* D*
Fountain and others in the Fountain settlement, as that furnished by
Sheriff Kitchin* He stated he had seen some one resembling Groves in the
vicinity, picking out the photograph of Groves from four others displayed
to him by Agents, but he could not recall anything about the chance meet-
ing of Groves which would assist in locating him. Mr* Cannon, whose con-

nection with the local Sheriff's Office, is not known to Mrs* Fountain,
acting as a guide, accompanied. the Agents to the Fountain home.

In approaching the Fountain home, after turning off the Jeffer-
sonvi lle-Gordon Hoad toward the Fountain home, a surveillance was made of
the immediate premises outside the house by Agents and Mr* Cannon, with
negative results* The Agents car was parked in such a position with re-

spect to the front door of the Fountain house that Mr* Cannon was not

visible to the occupants* The writer asked for Mr. Grayson when a girl
about eighteen or twenty years of age answered the front door at Mrs*
Fountain* s home. The girl replied that he was not there, and upon being
questioned as to his whereabouts stated she would call Mrs. Fountain to

the door to talk to Agents* Hrw* Fountain was interviewed under a pre-
text* She stated she had not seenVirayson in several months* She admitted
on being asked leading questions that Grayson came to her home after his
release from the Penitentiary in 1935 and was there fop three or four months*

She claimed, however, that he left shortly before Obe\fountain died* In
answer to a question whether he died last September, sne replied he did*



In a letter from the Atlanta Division to the Cleveland Division
dated October 8, 1936, it is noted that Grayson or Groves may have been
discharged from the United States Northeastern Penitentiary, Lewisburg,
Pennsylvania, with good time allowance, on March 17, 1935, In reference
letter of October 17, 1936, it will be noted that information was received

. that 0, D# Fountain died in the Fall of the previous year upon being
bitten by a rattlesnake* It is believed that in stating the time of 0* D*
Fountains death. Sheriff Kitchin and Mrs* Fountain had reference to
September, 1935, and not September, 1936* She was difficult to interview
under a pretext as she gave information reluctantly and Agents did not
desire to disclose their identity at this time, for the reason that it was
believed to do so might result in her advising Groves, if she is in comauni-
cation with him, to stay away from the vicinity#

The pretext used was that Agents were representatives of the
Northwestern Mutual Insurance Company, the writer introducing Agent Espey
as the General Auditor for the company, inasmuch as Agent previously inter?
viewed Mrs* Fountain under the same pretext* On the occasion of the pre-
vious interview, it will be noted in reference letter of October 17, 1936,
that Mrs* Fountain stated she did not know anyone named Grayson or Groves*
The writer, continuing the pretext, advised Mrs* Fountain that an insurance
legacy had been left to be divided equally between Groves and his wife, and
that in attempting to find Groves to settle the legacy it was noted in the
correspondence record pertaining to him at the United States Penitentiary
that he had corresponded with her, Mrs* Fountain, as his wife* It was after
this information had been conveyed to her that Mrs* Fountain admitted that
Groves had written to her from a Penitentiary and had come to her house and
associated with her husband after his release from the Penitentiary* She

denied that she was ever married to Groves and said the only one she had ever
been marTied to was 0* D* Fountain* She requested the Agents to furnish her
with an address at which she might communicate with them should she obtain
any information concerning Groves* whereabouts* She was told that Agents
had other similar work for the Insurance Company which would keep than in
the territory for about two months and that she might communicate with them
by addressing a letter to J* M* Hall, General Delivery, Macon, Georgia, and
a memorandum of this information was left with her* Arrangements will be
made to receive any such communications at the General Delivery window at
Macon* '

Mrs* Fannie Moore, Postmaster, Jeffersonville, Georgia, advised
that Mrs* 0* D* Fountain receives her mail over a rural route from the Gordon,

Georgia Post Office* ,* v ;

T
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Mr* F* S, English* Postmaster* Gordon* Georgia* upon interview,
informed that Will W. Brooks, rural mail carrier, delivers the mail to

Mrs* 0* D* Fountain, and that Brooks was raised in the vicinity of the
Fountains and knows the settlement and its inhabitants* Mr* English said

he had been interviewed about two weeks ago by a Department of Justice
man who had left a circular and that Ur* Brooks* the mail carrier, was on
the lookout for such a man at Mrs* 0* D* Fountain’s home. Ur* English
then walked over to the safe and got out post Office Department circular
pertaining to their case #9994l-D, and handed it to Agent, asking if that
was the man Agent was looking for* The circular proved to be one pertain-
ing to Benson Groves and was in connection with the GaiTettsville, Ohio,

mail train robbery* Ur* English stated that since the circular was left
about two weeks ago, Mrs. Fountain had received only one letter and that

Mr. Brooks informed it was from some one known to him, who had formerly
resided in the same settlement, Ur* Brooks was not present at this time,

and Mr. English was advised that inasmuch as Mr. Brooks is already on the
watch for mail going to Mrs. Fountain and for some one answering to Groves*

description at the Fountain home, it would not be necessary to again inter-
view Mr. Brooks at this time. Mr* English offered any assistance that he

may be able to render in the future* From the description furnished of the

man who visited Mr* English two weeks ago, and from the fact that a Post
Office circular was left, it was evident Ur* English in all probability
was interviewed by Post Office Inspector Stone*

From the admissions made by Mrs* Fountain it appears possible

that Groves used her home as a hide-out both before and after the Garretts-

vilie, Ohio mail train robbery on November 7, 1935, and in order that this

may be determined, the exact time of 0* D. Fountain’s death will be
ascertained during subsequent investigation at Jeffersonville, Georgia, as

Mrs* Fountain may be guilty of harboring Groves with knowledge of his crime
at Garrettsville, Ohio, and also his crime of harboring subjects of this

investigation. Her knowledge of his crimes may be imputed to the fact that

she at first denied knowing Groves*

UNDEVELOPED LEADS: /
'

:
r '

The CLEVELAND FIELD DIVISION at Cleveland, Ohio, will obtain from

the files of this case one of the photographs of Benson Groves and forward

the same to the Atlanta Field Division in order that the same may be supplied

to Sheriff Sam Kitehin, Jeffersonville, Georgia, for his use in seeking the

location of Groves* > ; ?. 'f
. / • w * jt

i
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The ATLANTA HELD DIVISION at Jeffersonville, Georgia, will
upon receipt of the photograph of Groves from the Cleveland Division,
furnish the same to Sheriff Sam Kitchin, in accordance with his request.
Will maintain contact with Sheriff Kitchin for any information he may
have developed pertaining to the whereabouts or apprehension of Groves.
Will ascertain from Sheriff Kitchin or other source the exact date of

0. D. Fountain's death* . t

V
.

* \
' V ?•-

.
' '

• •

, At Gordon, Georgia, will make such investigation at the
Fountain home as may be deemed appropriate, in an endeavor to locate
Groves.

At Macon, Georgia, will contact the General Delivery window
for any mail from Mrs. Fountain to J. M. Hall, the name given Mrs.
Fountain by Agent, under pretext.

FENDING.

!

S



JOHN EDGAR HOOVER
DIRECTOR

EATsCET
JFeii^ral (Bureau of luurstfgatton

Hnitrh States SJrjmrtmrnt of Jfustlre

Q3asl?fngton, 3. <£.

April 16, 1937.

Time - 11:15 A.M.

HEJO/ANEPM FOR THE DIRECTOR

A
Re: Joe\A.dams, et al

In accordance rith your previous authorization, I telephoned SAC
Stein at the Oklahoma City, and outlined to him what we ere doing
in connection with trying to strengthen the case against Joe Adams
and others in Florida. I told Mr. Stein our information was that
he got along very well with Karpis, and that accordingly, we wanted
him to meet Supervisor Mclntire in San Francisco et a given date
and accompany him to Alcatraz for an interview with^Karpis.

0JUjVY\
I explained to Mr. Stein that Mr. Mclntire has some other work
to do before going to Alcatraz, and that accordingly, Mr. Mclntire
would call him from Kansas City in due course, advise vhat tine

he, Mclntire, expects to be in San Francisco, so that they can
meet there at a designated date and proceed together to Alcatraz
to interview Karpis.

Mr. Stein said that he would arrange his work so that he would be
in a position to leave upon receiving the call from Mr. Mclntire from
Kansas City.

Respectfully,

E. A. TAMM.

recorded
&

INDEXED,
7-s

/U h' J.O iji,

—
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April 17, 1937

//
-

KfoMsLL

7-376

Special Agent la Charge,
Charlotte, North Carolina*

Dear Sir*

Ret BREKID

^ Please be advised that JosephTlifAdens and Henry Duka
^Randall will be tried at Miemi, Florida, on June 7, 1937, on
the charge of having harbored Alvirf^Karpis at that point*

Subpoenas have been issued, calling for the appearance
at Miami on May 31, 1937, of Mr* end Mrs* L. E^firay. The last
known addresses of either of these persons was in cere of
J. H^Gray, Statesville, North Carolina, or in cere of Knott
Hotels, New York, New York.

Mr. t:m

' ?'x. T - -

?!r ~

\ Vr. CI'HTS - ----

!5c.

i.'Lr Dr'A-rr*7 ...

] Kr. rjaa ,

it Vr. r.:XT- rrtA

[
.Vr. I?

'

:-r. ilv- ....

E !£r.

I Mr. C . .iTi

!

irx. PohJV.rr .

.

K-. Tarvn . h

It Is desired that immediately upon the receipt of this
letter, you communicate with the United States Marshal and offer
him every service in locating and serving the subpoenas in question*
In the event that neither Mr* Gray nor Mrs* Gray is located at
Statesville, North Carolina, you are instructed to communicata
this information, without delay, to the New Iork City Field
Division, with the request that that division wake efforts to
locate the said parties through the Knott Hotels*

For your information, it should be stated it la the
Bureau's understanding that Mr* and Mrs* L* E* Grey ere now
separated as a result of mutual differences* It is believed,
however, that Mrs* Gray, whose given name is Agnes, may be
located through Mr* X* E. Gray. _vxm v. .

/w*
i

CC - Miami APR 1 7 1937
j

cc - Mr* Connelley, Cincinnati
cc - Cincinnati -

cc - New York City

APK 1- ,2^7

John Edgar Hoover, y
r* *

/ r
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SYNOPSIS OF FACTS:
H* A. McKEE, Shies Personnel Division,
Remington Rand Inc., Buffalo, N.T. states
that Mr* H. S» Walcott, Harder Mfg. Co*,

Sturgis, Mich.; Dean Babbitt, President,
Senatone Co., New York City; and G.F. Hawes
of Barrington Association, New York City,

were formerly connected with the Safe
Cabinet Co«, Washington, D.C. and because

of their positions since the Safe Cabinet
Co* was taken over by Remington Rand Inc.,

many former employees have contacted them
for the purpose of securing employment.
Personnel records of Remington Rand Inc*

show George G. Rorke was employed by the
Safe Cabinet Co* from 1919 to 1923 and was
a 32nd degree Scottish rite Mason of

Washington, D.C* during 1919*
rS

- RUG -

.<•

REFERENCE:

DETAILS:

Report of Special Agent H* C* Leslie, rf

New York City, 3/19/37.
* :

:
/•

.. «
k "

AT BUFFALO. N*Y*

i

. \ \

.

V".v\

^ V Agent interviewed Mr. H. A.Wee, Sales Statistician,

' Remington Rand Inc*, 465 Washington Street regarding George G. ^orke.
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Ur* McKee stated he does not recall Rorke as ever having been employed
by Remington Rand Inc. since that corporation took over the Safe Cabinet
Co* in 1926* He stated, however, that a Ur* H. S* Walcott, was formerly
connected with the Safe Cabinet Co* of Washington, D. C*, and is the
person who discharged Ur; Rorke from the employment of that company*
He stated that he believes a number of employees of the Safe Cabinet
Co, have contacted Ur. Walcott in recent years with a view to securing
employment with the company with which Ur* Walcott is now employed,
and it is therefore possible Ur. Walcott may have some information
concerning Ur* Rorke* He stated that Ur* H. S* Walcott is now employed
with the Harder Manufacturing Company as salesmanager and this
company is located at Sturgis, Uichigan*

Ur* UcKee further stated that Ur* Dean Babbitt,

who is President of the Senatone Company of New York City, may know of

George G* Rorke, inasmuch as Ur* Babbitt was salesmanager of the

Safe Cabinet Co* when Rorke was hired by that company in 1919, and it

may be that Rorke has since contacted Ur. Babbitt with a view to securing

employment* - ^ ,

Ur* UcKee also mentioned the name of Ur* G. R*

Hawes as another person who would probably be in a position to have

information concerning Ur* Rorke inasmuch as he knows that a number of

former employees of the Safe Cabinet Co* have contacted Ur* Hawes

to secure employment* He stated that Ur* Hawes, he is quite sure, is

now with Barrington Associates, Daily News Building, located on 42nd

Street in New York City. He stated Ur. Hawes was very close to all

of the employes of the Safe Cabinet Co* .1

Ur* McKee turned over the personnel records

relating to George G. Rorke and from an examination of them agent

attained the following information:

George G* Rorke at the time of making application

or employment with the Safe Cabinet Co. of Washington, D. C. was

iving at 3420 - 16th Street, NW, Washington, D. C. He was 5*10*

all: weight 155 lbs*} and was boro at Marshall, Mo.; was married

md bis wife and mother were his dependents at that time. In his
_

ipplication Rorke stated he attended the publio schools in New York

lity from 1897 to 1905; Crown Point High School, Crown Point, Ind.

‘rom 1905 to 1907 and Georgetown University, apparently at Washington,w ion to 1914. eraduating from the latter mentioned institution
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after having studied law and specializing in patent law. He stated he
took a course with the American Institute of Banking of Richmond, Va.
and was a member of the University Club of Washington, D. C. Rorke
stated he belonged to the Businessmen’s Club of Richmond, Va.;
Phi Alpha Delta, National Fraternity, and was a 32nd degree Scottish
Rite Mason- Shrine, Washington, D. C. He stated he formerly was a
Marhsall of the Phi Alpha Delta Fraternity* He claimed he had personal
property valued at $6000,00, kind or description not stated, and carried
$10,000. in insurance, but did not give the names of the insurance
companies*

Rorke further stated he had been employed with the
United States Shipping Board, being located aboard prior to October
1919; L. C. Smith and Bros., Washington, D. C. and Richmond, Va. as
salesmanager. There were letters of recommendation addressed to
Mr. Babbitt referred to above, then of the Safe Cabinet Co*; from
Robert LeFever, Purchasing Agent, U. S* Shipping Board; a R« R*
Burklin of the War Finance Corporation; S. J. Gonthers of the Department
of Labor; a Robert Watson, Department of Labor and Mr. William
Turkenton, Chairman of the General Supply Committee, Washington, D.C.
All of these letters were dated in November 1917. Of these persons
all stated they knew applicant well and recommended him highly for the

position.

Mr. McKee referred to above, stated their records
do not show for certain whether Rorke was under bond while employed

with the Safe Cabinet Co,, but at that time, that is from 1919 to 1923,

which was the period during which Rorke was employed, the Safe

Cabinet Co* was insuring with the Massachusetts Bonding and Insurance

Company* •
*

'

Agent contacted Mr. E. E. Axtell, Secretary of the

Masonic Relief Association of Buffalo and he advised that a Mr. Reed is

Secretary General of the Masons at Washington, D. C. and that Mr*

John Cowles is Grand Chancellor* Mr. Aitell stated both of these

individuals can be located at the House of the Temple looated on 16th

Street in Washington, and that Washington, D. C. is the general

headquarters of the southern territory of the Masons. He said that the

records relating to Rorke’ s affiliation with the Masons probably would

be located there* J

A photostatio copy of a photograph of George G»

Rorke was obtained from Mr. McKee, mentioned above, and is transmitted

herewith to the office of origin for such assistance as it may be

in the investigation. It should be noted that this photograph was

taken about 18 years ago.
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UNDEVELOPED LEADS:

TEE DETROIT FIELD DIVISION

AT STURGIS, MICHIGAN should interview Mr. H. S.
Walcott, who is employed with the Harder Manufacturing Co. as
Sales Manager. Mr. Walcott formerly was connected with the Safe
Cabinet Co. at Washington, D. C. and it is believed Rorke may have
contacted Mr. Walcott since 1923 for the purpose of securing employment.

THE NEW YORK FIELD DIVISION

AT NEW YORK CITY should interview Mr. Dean Babbitt,
President of the Senatone Co*, and Mr. G. R. Hawes of Barrington
Associates, Daily News Building, 42nd Street. Both of these individuals

formerly were connected with the Safe Cabinet Co., Washington, D.C.,

and Mr. McKee of Remington Rand Inc. of Buffalo believes that they

may have been contacted by George G. Rorke in recent years.

THE WASHINGTON HELD DIVISION
. .. „ „

AT WASHINGTON, D. C. should contact Mr. Reed,

Secretary-General and Mr. John Cowles, Grand Chancellor of the Masons,

House of the Temple Building, for the purpose of securing all

information of value which would aid in locating Rorke. It will be

noted that Rorke is a 32nd degree Mason.

UPON COMPLETION TO THE OFFICE OF ORIGIN.
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April 17, 1937

7-576

Special Agent In Charge,
Hew lork, lew Iork.

O
Ret BREKID

Dear 8iri

f This will advise you that Joseph H.j Adams and Henry Duka
Randall will be tried at Miami, Florida, on June 7, 1937, on the
charge of having harbored Alvin Karpis at that point*

A subpoena duces tecum has been issued for the appearance
at Miami on June 7, 1937, of Mr* J. C.\Willever, First Vice-
President, Western Union Telegraph Company, 60 Hudson Street,
Hew Iork, Hew York. The subpoena demands that he bring with him
originals or copies or regular tissue oopies of the messages
•transmitted between Nathaniel ^Heller in Havana, Cuba, and Joe
/Adams in Miami, Florida, and also of message transmitted between
Joe Adams in Miami, Florida, and Hathaniel Heller in Havana, Cuba,

said messages signed by Heller end directed to Joe Adams at the
El Comodoro Hotel, Miami, under dates of October 16 and 18, 1934*
and November 2, 1934* respectively, and message received by Heller
from Adams under date of October 25, 1934, said messages reading
as followai

* <

•OCT 16/34 23 l.«3

LC JOE ADAMS
EL COMODORO HOTS.

' MIAMI FLA ,

i; ‘
- iuniQH J

WHEN DOES PARTI EXPECT TO COME OVER HAVE IOC
WILLIE ANSWER COLLECT

• i.

t*.

APR! , fff

VUW.TM' I

CASH .—„ j

HOTEL PARKVIEW HAVANA, CUBA**

h'-.oonDsoy --
r. J

'j

KELLER
HOTEL PARKVIEW

f
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•1934/OCT 18th/ 10 0.85

LC ADAMS
EL COMODORO HOTEL
MIAMI TLA-

CAS WILLIE COME TO-MORROW

HELLER,

CASH
HOTEL PARKVIEW HATASA.COBA* :

1934 OCT 25 AH 12 55

MZB13 11 CABLE-MIAMI FLO 25 244A

LC MR BSLLER
PARKVIEW HOTEL HAVANA CUBA

RIAN ARRIVES THURSDAY PLAKE

ARAMS*

1934 NOV 2 PM 8 16 17 2.65
• j

FULL RAT*
JOE ARAMS
COMMODORE HOTEL
MIAMI FLA

RID ANIONS COME OVER IF NOT WHS* ANSWER IMMEDIATELY
COLLECT

HELLS*
f

;

%

y ' t:

CASK
ROOM 408 HOTEL PARKVIEW*
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For your information. It should be stated that the originals
end tissue copies of the above mentioned messages have been located
In the office of Mr* Qeorge W, Carey, Manager of thefWestern Union
Cablegram Company, Havana, Cuba* Mr* Carey has informed, however,
that it will be advisable to make request for the production of
these messages upon Mr* J* C. Willever, who will instruct the
Havana office of the said company to designate someone to produce
the messages* Mr* Carey has informed that if this procedure is
followed, he will designate his commercial representative, Hr*
Primitivo Armestoj^Hodrigues to produce the messages in court*

A subpoena has likewise been issued for the appearance at
Miami, Florida, on May 31, 1937, of Qeorge A* I Wilson, whose correct
name is said to be George AA Wessells* This individual was formerly
employed at the El Coaodoro Hotel, Miami, Florida, and it has been
learned that he can be located through John Arthur Wessells, of
Peekskill, New Fork*

There has also been Issued a subpoena calling for the
appearance on May 31, 1937, at Miami, Florida, of Andrew iQurants*
I wish to invite your particular attention to the extreme im-
portance of locating and serving a subpoena upon Gurente. Ion
should have reference to the report of 8pecial Agent in Charge
J* H* Hanson, dated at New lork City, August 26, 1935, wherein It
le shown that Gurante voluntarily appeared at the New lork office
and furnished a statement of great material bearing upon the
successful prosecution of this matter* lou will slso note by re-
viewing your files that an extensive Investigation was instituted in
an effort to again locate Gurante after he had furnished this state-
ment, which investigation was unsuccessful and which was finally
terminated by virtue of the fact that former Special Assistant to
the Attorney General Walter L* Barlow stated he would not use
Gurante ss a witness in this matter* The case has now been assigned,
however, to Mr* Charles Carr, Special Assistant to the Attorney
General, who insists upon using ths testimony of Gurante* For this
reason, every effort should be made by you to locate Gurante*
The files disclose that he may be located through his brother,
Albert Gurante, at Apartment Vo* 1, 2808 35th Street, Astoria,
Long Island, New lork*
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Tour attention Ik also directed to a letter of the Bureau
to the Charlotte Field Division, dated April 17, 1937, e copy of
which baa been forwarded to your office, calling for the location
of Ur, end Mrs, L* E.JGray,

Immediately upon the receipt of this letter, it ia my
desire that you cowmunicate with the appropriate United State#
Marshal and render hia every assistance in locating and arranging
for the service of the said subpoenas upon the above mentioned
Individuals,

Very truly yours.

John Edgar Hoover,
Director,

cc - Miami
ce - Mr. Connelley, Cincinnati
cc - Cincinnati


